
ZAPISNIK
sa 4. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska odrùane 7. prosinca 2021. godine u 10 sati i 3

minute u Konferencijskoj sali na 5. katu, Poslovna zgrada PISAK, Capra5ka ulica 12, Sisak-
Caprag.

Sjednici su bili nazoöni vijeónici: Ðulija Adamovió, Sonja Borió, Bojan Dadasovió-predsjednik
Gradskog vljeó,a, Zeljko Ðermanovió, Robert Grubec, Tomislav Kralj, Lucija Matkovió, MiSa
Majkió Vukðevió-druga potpredsjednica Gradskog vijeóa, Zvonko Marincelj, Tomislav
Matlekovió, SanJa Miokovió, Filip Pjerobon, Tihomir Posavec, Marko Rafaj, Ivica Rendulió,
Zoran Sertió-prvi potpredsjednik Gradskog vijeóa, Vesna Stengl, Sreóko Telar, Darjan Vlahov
i Sa5ka Vukovió.

Odsutni vijeónici: Ljiljana Slunjski i Ivica Sipu5.

Ostali nazoðni: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica, Marko Kriðka-zamjenik gradonaðelnice,
Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zavpravna imovinsko pravne i opóe
poslove, Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav, Nikolina Bijelió, proðelnica Upravnog odjela za prostorno uredenje i za5titu
okoliða, Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport, branitelje i
civilno druStvo, Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela za proraöun i financije, Danijel
Berdais, direktor trgovaðkog dru5tva Creador Cor d.o.o. za audiovizualne djelatnosti,
Krunoslav I5tvanió, snimatelj Mreùe TV i Donat Rogió, sluZbenik Odsjeka za opée poslove,
odnose s javno5óu i informiranje u Upravnom odjelu za upravne imovinsko pravne i opóe
poslove.

Utvrduje se da, sukladno epidemioloðkim mjerama, na sjednicu nisu bili pozvani direktori
trgovaðkih druStava u vlasni5tvu Grada Siska, ravnatelji ustanova kojima je osnivað Grad
Sisak, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Grada Siska, predsjednici vijeóa nacionalnih
manjina i predstavnici nacionalnih manjina, predsjednik Gradskog vijeóa mladih te novinari.

Sjednicom je predsjedavao predsjednik Gradskog vijeóa Bojan Dadasovió koji je, nakon
prozivke vijeónika po abecednom redu, utvrdio da je sjednici nazoðno 20 vijeónika te se mogu
donositi pravovaljane odluke.

Tomislav Kralj upozorio je na te5ku povredu ðlanka 64. Poslovnika Gradskog vijeóa Grada
Siska. Materijali za ovu sjednicu Vijeóa objavljeni su sa zaka5njenjem. Vijeónici su materijale
dobili u petak u 16 sati. Danas je utorak i 10 je sati. To nije 5 dana kako je propisano
Poslovnikom. To je ismijavanje svih vijeónika.
U materijalima smo dobili Prijedlog odluke o izvr5enju Proraðuna Grada Siska 2a2020. godinu.
Dobili smo polugodi5nje Izvje5óe o izvr5enju Proraðuna Grada Siska za 202I. godinu, dobili
smo rebalans Proraðunaza202l. godinu i dobili smo Prijedlog proraðunaza2022. godinu. U
tih par dana, prouðiti tisuóe stranice papira je gotovo nemoguóa misija.
Molim vas da iz po5tovanja, ako ne prema îarfla vijeónicima, onda iz po5tovanja prema
Si5ðankama i SiSðanima koji su birali i nas i vas. Svi smo ovdje jednaki.
Omoguóite nam rad u Gradskom vijeóu barem da nam materijale dostavljate na vrijeme.
Bojan Dadasovió se oðitovao kao predsjednik Gradskog vijeóa, rekav5i da je Poslovnik
Gradskog vijeóa Grada Siska nasliieden od HDZ-ove vlasti i takav je kakav je. On je nedoreðen,
ima mnogo pravnih manjkavosti.
Taj Poslovnik, za razllku od upravnog postupka, gdje se raðunaju dani o kojima je govorio
vijeónik Tomislav Kralj, gdje se puni dan treba raðunati kao puni dan, nekaùe Sto je to radni



dan. To znaói da, ukoliko je materijal dostavljen u petak, onda ste imali petak, subotu, nedjelju,
ponedjeljak i utorak.
Rekao je da ne prihvaóa prethodno izreðenu povredu Poslovnika. Materijali su dostavljeni u
roku, ali kad veó govorimo o rokovima, mi smo prije mjesec dana dostavili Vladi Republike
Hrvatske na5e zakljuðke o obnovi i revitalizaciji. To je rantrnan rok i jo5 uvijek nismo dobili
odgovore. Ponovio je da ne prihvaóa powedu Poslovnika i kao pravnik ju odbacuje.

Sreóko Telar objasnio je kako se ovdje ne radi o prihvaóanju ili neprihvaóanju. Ovdje se radi o
ðistoj matematici. Ako je u petak dostavljen materijal tijekom dana, ako raðunamo, to vam je
subota i kad krenete dalje do dana5njeg dana, to je öetiri dana kako god vi brojali kao pravnik
ili kao matematiðar ili ja kao ekonomista. To je ðetiri dana. Ne radi se ovdje o prepucavanju je
li to ðetiri ili pet dana. S obzirom na problematiku koju smo dobili i s obzirom na to da, ako
oðekujete kvalitetnu raspravu od nas, trebali biste dati minimalno pet radnih dana, a moùda i
vi5e kako bismo donijeli kvalitetne zakljuðke, kvalitetniji Proraðun i prihvatili izvje5óa s

nekakvim sugestijama. Ovaj prijedlog nlje za prepucavanje veó zbogtoga da bismo proveli
kvalitetniju raspravu.

Bojan Dadasovió rekao je dauvahava mi5ljenje Sreóka Telara.

Darjan Vlahov pridruZio se molbi da se ubuduóe, kao Sto je rekao Sreóko Telar, bilo kao
matematiðari, bilo kao pravnici, ekonomisti ili ne5to drugo, zbogopseùnog materijala, po5tuje
rok od pet dana koji je propisan Poslovnikom. Ako je Poslovnik nedoreðen i manjkav te ako je
veóina u Gradskom vijeóu podrùala takav Poslovnik, imala je priliku izmijeniti ga u devet
godina pa je to mogla i uðiniti.

Bojan Dadasovié rekao je da óe predloZiti dono5enje zakljuðka kojim óe vijeónici Darjan
Vlahov, Tomislav Kralj i Sreóko Telar kao tri vijeónika koji su iznijeli primjedbe, sudjelovati
t izradi i predloZiti svoj Prijedlog poslovnika.

Filip Pjerobon istaknuo je kako mu je drago vidjeti oporbu 5to moZe govoriti za govornicom
dok isti ovi vijeónici koji su i dva proðelnika u Sisaðko-moslavaðkoj Zupaniji, oporba na
sjednicama Sisaðko-moslavaðke Zupanije ne moZe govoriti za wijeme trajanjaaktualnog sata.

Sjednici je naknadno u 11 sati i 27 minuta, nakon usvajanja dnevnog reda pristupio vijeónik
Ivica Sipu5 pa je u odluöivanju sudjelovao 21 vijeónik.
Sjednici je naknadno, nakon uvodnog usmenog obrazloierya izvjestiteljice u toóki 2. dnevnog
reda, u 12 sati i 20 minuta pristupila vijeónica Ljlljana Slunjski pa je u odluðivanju sudjelovalo
22vljeónika.
Zavnjemetrajanja aktualnog sata, Bojan Dadasovió je vijeónici Sanji Miokovió izrekao drugu
opomenu te se, sukladno Poslovniku Gradskog vijeóa Grada Siska, nije brojao glas navedene
vijeónice. Medutim, nakon utvrdivanja dnevnog reda u cjelini, Bojan Dadasovió povukao je
svoju drugu opomenu vijeónici Sanji Miokovió pa je u odluðivanJu o dnevnom redu u cjelini
sudjelovalo 20 vijeónika.

Nakon toðke 13. dnevnog reda sjednicu je napustio vijeónik Darjan Vlahov pa je u odluðivanju
do zavrSetka sjednice sudjelovao 21 vijeónik.

Postavljanje pitanja u aktualnom satu poðelo je u 10 sati i 10 minuta.
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Ðulija Adamovió postavila je pitanje Goranu Grguraðu. Sto ¡e ove godine Grad Sisak pripremio
za Advent? MoZe li nas informirati o Zlatnoj pirueti koja se ove godine prvi puta odrùava u
na5em Gradu?

Goran Grgurað objasnio je da, veó tradicionalno, paljenjem prve adventske svijeóe poðinju
dogadanja u na5em gradu, odnosno predblagdanske i boZióne aktivnosti.
Prva adventska svijeóa je upaljena 28. studenog.
I ove godine, sukladno pandemijskim uvjetima, nastojali smo organiziratiprogram na naðin da
ispunjavamo pandemijske uvjete, ali s naglaskom na atmosferu koju Zelimo postiói u gradu
posebno prigodnim uredenjem grada.
Svake godine pa tako i ove godine, u suradnji s na5im ustanovama i trgovaðkim druStvima,
organiziramo Advent u Sisku.
Program traje do Badnjaka i bit óe prepun zanimljivih dogadanja za djecu i mlade za koje su
organizirarri koncerti subotama od 18 sati do 22 sata.
Novost je djeðja predstava koja óe bitipnkazana tri puta u Djeðjem odjelu Narodne knjiZnice i
ðitaonice Vlado Gotovac Sisak, a animirani filmovi pnkazivat óe se u Holandskoj kuói.
Uoði BoZióa odrùat óe se i boùiéna izloùba Gradskog muzeja Sisak, a na sam Badryak za
gradane óe biti prigodna glazba i fritule.
Paljenje adventskih svijeóa je organizirano nedjeljom na Setnici kod sata uz nastupe gradskih
pjevaðkih dru5tava.
Po prvi puta u Sisku óe se dogoditi spektakl-medunarodnaZlatnapirueta. Radi se o 53. izdanju
Zlatne piruete, po prvi puta izvan Zagreba. ZaÉto u Sisku? Prije svega, zato 5to je to Sisak u
moguónosti organizirati, a Sto je velika pohvala gradu Sisku. Na Zlatnoj pirueti nastupa osam
najboljih klizaóicaiz cijelog svijeta koje dolaze izbrusiti svoju formu prije Zimskih olimpijskih
igara. Cijene karata su popularne i iznose 20 kuna, a 40 kuna je obiteljska karta.
Takoder, putnici koji vlakom dolaze na Zlatnu piruetu, imat óe popust na karte za vlak.
Zlatna pirueta je organizirana od 9. prosinca do t2. prosinca.

Vijeónica Ðulija Adamovió bila je zadovoljna dobivenim odgovorima.

Sonja Borió je postavila dva pitanja gradonaðelnici:
1. Kada óe krenuti radovi na ruSenju Skole u Galdovu?
2. Koliki je dug Radio Quirinusa prema Gradu Sisku i 5to se ðini u vezi s naplatom dugovanja?

Kristina Ikió Baniðek je izvijestila kako je na kraju zakljuðeno da je najbolje rjeSenje sruSiti
objekt Skole koji je o5teóen u potresu i izgtadi nova Skolsk a zgrada. Trenutno je u izradi projekt
ruSenja i poku5at óemo sve zajedno s Nacionalnim stoZerom da uklonimo objekt. Pri kraju je
priprema dokumentaclje za potpisivanje ugovora s izvodaðem radova na izgradnji Skole i
vfüóa. U tijeku je samo odabir nadzora. Nakon toga, imodaða moZemo uvesti u radove.
Oðekujemo poðetak radova sljedeóe godine ðim to vremenske prilike budu omoguóavale s tim
da se pripremni radovi na lokaciji odrade u mjesecu prosincu ove godine.
Dug Radio Quirinisa trenutno iznosi 778tisué,akuna. Javnost je vpoznatas tom problematikom
i s mojim nastojanjima da se sredstva koja su uz pomoó politiðkih veza uplaóena na raðun
jednog opskumog Radija i da se novci vrate u Proraðun Grada Siska te da ih iskoristimo za
ne5to Sto koristi SiSöanima. Trenutno je cijela problematika na trgovaðkom sudu buduói je taj
Radio proglasio predsteðaj tako da óe vjerojatno pravorijek cijele priðe biti vrlo brzo. Vjerujem
daée gradani biti zadovolini sa ðinjenicom da oðekujemo povrat tih sredstava u Proraðun Grada
Siska zanjihove potrebe, aîe za partikularne potrebe pojedinaca i njihovih obitelji bliskih
tada5njem gradonaðelniku iz redova HDZ-a, rekla je gradonaðelnica.
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Sonja Borió je izrazila zadovoljstvo dobivenim odgovorima.

Filip Pjerobon svoja je pitanja postavio Silviji MuZek i Maji Del-Vechio.
Upitao je koliko je do dana5njeg dana podijeljeno vrijednosnih kartica gradanima i do kada se
iste mogu preuzeti? Koliko je Grad Sisak do sada oslobodio gradane plaé,an1a?

Koliko je do sada zgrada poruSeno? Koliko óe ih biti poruSeno i koliko je objekata s crvenom
i Zutom oznakom?

Silvija MuZek odgovorila je da je do sada podijeljeno 5863 namjenske kartice u vrijednosti
6.081.000,00 kuna. Kartice se mogu preuzeti do 31. prosinca 2021. godine na Gradskoj trZnici
Kontroba ili osobno u Gradskoj vijeónici, a mogu se iskoristiti do 31. svibnja 2022. godine.
Sto se tiðe oslobadanja plaó,anja, trenutno je Grad Sisak oslobodio oko 6,6 milijuna kuna
plaó,anja gradana po pitanju komunalne naknade, zakupnina za poslovne prostore, zbog
pandemije i potresa. Grad Sisak i trgovaðka druStva u vlasni5tvu Grada Siska, konkretno za
naplatu odvoza komunalnog otpada, naplate pitke vode, pnjevoza putnika autobusima
oslobodili su gradane u ukupnom iznosu od 9,1 milijun kuna.
Pozivamo gradane da budu strpljivi po pitanju vrijednosnih kartica jer Grad Sisak neko vrijeme
nije imao pristup u aplikaciju, medutim sada je taj problem rijesen te nastavljamo s

odobrenj im a za nut4enske kartice.

Maja Del-Vechio objasnila je da je na podruðju Grada Siska nakon potresa prijavljeno 10402
objekta od kojih je zbog o5teóenja proglaSeno neupotrebljivim 824 objekta. Privremeno
neupotrebljivih je 836 objekata za koje je potreban detaljan pregled, a ll37 objekata je
evidentiran o za mjerc hitnih intervencija.
Trenutno je na podruðju Grada Siska uklonjen 51 objekt, otvoreno je jedno gradili5te, 4 objekta
ðekaju izvr5enje ruSenja, 19 elaborata je otpremljeno DrZavnom inspektoratu kako bi se
pristupilo obnovi s time da StoZer Republike Hrvatske i dalje naruðuje elaborate za odredene
objekte za koje utvrdi da predstavljaju prijetnju i predaju ih DrZavnom inspektoratu zbog
uklanjanja.
Sukladno zakonu, promijenili su se rokovi za podno5enje zahtleva. Zahtjev za uklanjanje
o5teóenih gradevina je produljen do 31. prosinca 2025. godine. Konaðne brojke óemo znati
nakon roka za prijave.

Tomislav Kralj javio se za rijeð zbog povrede Poslovnika rekavði da je predsjednik Vijeóa na
poðetku sjednice rekao da pitanja naizmjence postavljaju vijeónici veóine u Gradskom vijeóu,
azatim vijeónici oporbe. Sada smo u situaciji da ðetvrto pitanje zaredompostavljaju vijeónici
vladajuóe veóine.

Bojan Dadasovió objasnio je da se radi o 4 vijeónika koji se nisu oöitovali jesu li vlast ili oporba,
a redoslijed postavljanj a pitanja odreduje predsjednik Gradskog vijeó,a. Predsjednik je dobio
obavijest...

Tomislav Kralj prekinuo je u govoru predsjednika rekav5i da je predsjednik dobio obavijest od
gradonaðelnice, a ne po Poslovniku.

Bojan Dadasovió rekao je kako óe svi vijeónici doói na red zapostavljanje vijeóniðkih pitanja.
Pogledajte na 5to liðe sjednice Skup5tine Sisaðko-moslavaðke Zupanije. Ovdje ste imali
produZetke aktualnog sata kako bi svi vijeónici koji Zele mogli postaviti vijeóniðka pitanja.
Najprije krenite od svog dvori5ta, a onda ðistite dalje.
Rekao je da vodi sjednicu sukladno zakonu, Poslovniku i Statutu.
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Marko Rafaj rekao je da se Zeli oðitovati na raspravu Tomislava Kralja. Rekao ja da ne znaiz
ðega i na temelju ðega je Tomislav Kralj zakljuðio da su vijeónici Nove vizlje u vladajuóoj
veóini u Gradskom vijeóu. To nije korektno niti su vijeónici Nove vizije to tako pokazali.
Poznato je da oporbeni vijeónici svoj dojam moraju iskazati nekome drugome, steói neke
jeftine politiðke poene, ali na ovaj naðin, preko nas ðetvero, nemojte iói.
Takoder, dobacivanje s mjesta vijeónika Sreóka Telara niðemu ne vode, a Sto se tiðe
postavljanjapitanja, mi smo, moùda, prije vas predali obrasce s postavljenim pitanjima pa smo
tako i do5li na red.
Zbogpona5anja, ns mogu se oteti podcjenjivaðkom dojmu uvezi s drZavnim tajnicima koji su
bili na posljednjoj sjednici, da nam reklamiraju ono Sto su dobili da nam kaùu, ali napravljena
je jedna lijepa stvar, a to je da smo zajedniðki donijeli zakljuðke.
Je li gradonaðelnici poznato da li su zakljuðci dostavljeni u nadleZna ministarstva? Ako su
dostavljeni, jesu li zaprimljeni odgovori. Ako zakljuðci nisu dostavljeni,zaíto nisu dostavljeni?

Kristina Ikió Baniðek odgovorila je da su zakljuðci dostavljeni s povratnieam4 a dostavljeni su
i putem e-maila. Odgovori nisu zaprimljeni.
Nakon tematske sjednice, naZalost, nije uslijedio ni jedan poziv kao ni jedan sastanak kako bi
se definirale kljuðne stvari koje nas ðekaju u sljedeóoj godini. Prije svega, tu mislimo na
Ministarstvo kulture i na konzervatore koji gotovo godinu dana nakon potresa nisu predloZili
program obnove grada Siska kada je rijeð o za5tióenom dijelu grada. Nemamo podatke ni kada
óe vi5estambene zgrade u Ulici Hrvatskog narodnog preporoda 2,4,6,8 i l0 koja ima 146
stanova, biti uklonjene, aradi se o 146 obitelji, odnosno sudbina. Ne znamo tko je sada za to
zadvùen. Je li to Vandelió koji je u ostavci ili neki njegov nasljednik ili netko koga óe veé,HDZ
izabratl?
Puno je pitanja i sugradani su nakon gotovo godinu dana od potresa zasltùLli vi5e odgovora.
Da su nam barem odgovorili da su primili na5e zakljuðke koje su donijeli vijeónici izabrani od
strane gradana grada Siska, ali nisu napravili niti toliko.

Marko Rafaj je rekao da je zadovoljan dobivenim odgovorom gradonaðelnice, ali nije
zadovolj an postupanj em ministarstava.

Sanja Miokovió je postavil a pitanja gradonaðelnici rekav5i kako je u posljednje dvije godine
Vlada Republike Hrvatske uloùLla oko 85 milijuna kuna u cestovnu infrastrukturu na podruðju
Grada Siska.
Ovih dana imamo poveóanu guäru u prometu zbog rekonstrukcije mosta u Galdovu i Mostu
Gromova koji su o5teóeni u potresu, a koje obnavlja drùava.
Stari most je za sve Si5ðane simbol grada Siska i u nadleZnosti je Grada Siska. Medutim, on
propada naùaljenje svih nas Siððana.
Most u Crncu je takoder u nadleZnosti Grada Siska. O5teóenja su vidljiva i obiðnim gradanima.
Kada moZemo oðekivati poðetak obnove mostova koji su u nadleZnosti Grada Siska, a koji
predstavljaju opasnost po Zivote?

Kristina Ikió Baniðek je rekla kako nije oðekivala da se HDZ-ova vijeónica hvali da se Most
Gromova popravlja veó ðetiri i pol godine. Sama gradnja tog Mosta je u sedamdesetim
godinama trajalakraóe, a bile su nam dostupne manje napredne tehnologije no Sto su sada.
Rekla je da je mislila kako óe se vijeónica pohvaliti da se most u Galdovu popravlja veó drugi
ili treói put u Sest mjeseci te da oðekuje od vijeónice koja je i proðelnicauiupanijskoj vlasti pa
na tjednoj bazi ima sastanke s ministrima kao i ùupan, da se zauzme zatretiranje grada Siska
kao i ostalih jedinica lokalne samouprave.
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Ministar B-utkovió pohvalio se na otvaranju radova mosta preko rijeke Odre da je 24 milljuna
kuna dao Zupanijskoj upravi za ceste za saniranje prometnica oðteóenih potresom.
Gradonaðelnica je potvrdila da je vijeónica primijetila o5teóenja na mostovima i prometnicama
te je apelirala da se vijeónica kod svog stranaðkog kolege i ministra zavzme za to da nesto od
spomenutih 24 milijuna kuna pripadne i Zupanijskom sredi5tu i najveóem gradu i urbanoj
sredini Sisaðko-moslavaðke äupanije kao i da nas se ne kaLnjava 5to smo samodostatno
osposobili i popravili sve Sto smo mogli.
Sto se tiðe mostova, ipak óemo trebati pomoó. DokumentacijazaStari most j etizradi. Öekamo
zapeti kao puðke da Ministarstvo kulture krene s raspisivanjem natjeðaj a za silne milijune koje
su dobili izFonda solidarnosti pa da prijavimo Stari most na taj natjeðaj.

Sanja Miokovió je izrazlla zadovoljstvo Sto gradonaðelnica prati rad Zupanijske uprave i Sto je
zadovoljna radom uprave, Sto je primijetila da su svaki tjedan u Zagrebu i Sto lobira, ne samo
zaprojekte podruðje Banovine, Pounja, Moslavine veé iza podruðje Grada Siska.
Dodala je da je Grad Sisak od Vlade Republike Hrvatske poðetkom godine dobio 20 milijuna

funa i novom raspodjelom sredstava takoder.
Zupanijska uprava za ceste je od Vlade Republike Hrvatske dobila 25 milijuna kunazasanaciju
ðteta od potresa na Zupanijskim cestama. Na podruðju Grada Siska nema Zupanijskih cesta veó
su ceste u nadleZnosti Grada Siska.
Medutim, Zupanijska uprava zaceste svake godine Gradu Sisku daje preko 3 milijuna kuna pa
se i iz tog dijela moùe obnoviti dio cesta.
Vijeónica je rekla kako joj je drago Sto je izvr5ena rekonstrukcija ceste u Gredi Sto su zasigurno
pomogla sredstva Zupanijske uprave za ceste.
Zupanjeurazgovoruspremijeromiministrimaosigurao lS0milijunakunazagradoveiopóine
na podruöju Sisaðko-moslavaðke iupanije pa tako izaGrad Sisak.

Bojan Dadasovió upozorio je vijeónicu da je proðla minuta za iskazivarye zadovoljstva ili
nezadovoljstva dobivenim odgovorima. Kako pravila vrijede za druge vijeónike, tako pravila
wijede i zavijeónicu te joj je izrekao opomenu.

Sanja Miokovió rekla je da nije zadovoljna odgovorimatetraùi pisane odgovore.

Bojan Dadasovió je rekao kako je vijeónica zadovoljna. a sada nije zadovoljna dobivenim
odgovorima.

Sanja Miokovió potvrdila je da nije zadovoljna odgovorom koji se odnosi na sanaciju i obnovu
mostova, ali joj je drago da gradonaõelnica prati rad Zupanijske uprave.

Zorcn Sertió prvo je pitanje postavio gradonaðelnici, a drugo Maji Del-Vechio.
Prvo pitanje se odnosi na autobusnu stanicu bez nadstre5nice na relaciji Sisak-Sunja koja je
unutar podruðja Grada Siska. Nalazi se u naselju Komarevo. To je stanica Ru5ka, a u
nadleZnosti je Hrvatskih cesta. Hoóe li Grad Sisak pokrenuti inicijativu prema Hrvatskim
cestama zapostavljanje nadstre5nice na spomenutoj stanici i da li bi u toj nakani pomogla jedna
gesta Grada Siska da sudjeluje u sufinanciranju iste?
Drugo pitanje se odnosi na izlazak komunalnih sluZbi, odnosno na izlazak na teren zbog
prokopavanja dijela kanala koji se nalazi uz cestu u naselju Klobuðak jer u jednom dijelu
naselja voda, nakon ki5a ili otapanja snijega, ne otjeðe kanalom veó se izlijeva u dvori5ta
mje5tana Sto predstavlja veliki problem u ovo vrijeme.

6



Kristina Ikió Baniðek rekla je da je inicijativa odliðna paée, na taj naðin, Grad Sisak motivirati
Hrvatske ceste da duù drùavne prometnice koja je u njihovoj nadleZnosti, na dijelu stajali5ta
postave nadstre5nice kao i da zavrÉe prometnicu kroz Komarevo, a njezinu izgradnju su
zapoó,eli prije 3 godine i nisu ju zavr5ili izmedu osnovne 5kole, druStvenog doma i crkve.
Dobro su zapoðeli u dijelu Blinjskog Kuta, ali radovi su stali iznepoznatihrazloga. Zavr5etkom
te investicije vjerojatno bi bio rije5en i problem nadstreðnica na autobusnim stanicama jer su
na novijim dijelovima prometnice postavljene nadstre5nice.
Maja De-Vechio óe proslijediti inicijativu Hrvatskim cestama.

Maja Del-Vechio odgovorila je da óe sluZbenici Grada Siska izaói na teren i, u suradnji sa

Sisaðkim vodovodom koji u okviru programa ima nadleùnost odrZavanja kanala, pronaói
rje5enje.

Zoran Sertió bio je zadovoljan s odgovorima, ali nije bio zadovoljan s time 5to nitko iz
Hrvatskih cesta nije dostavio odgovor vezan uz problem nogostupa.

MiSa Majkió Vukðevió uputila je pitanje Goranu Grguraðu.
Vidimo da je natjeðaj za stipendije Grada Siska zavr5en. MoZemo li vi5e biti izvijeðteni o tome
te dobiti odgovor na pitanje koliko ukupno sredstava óe ove godine Grad Sisak isplaóivati
studentskih stipendija?

Goran Grgurað objasnio je da se svake godine u mjesecu studenom raspisuje javni poziv zasve
redovite studente na podruðju Grada Siska. U zadnjih nekoliko godina dodjeljuje se 30 novih
stipendija pa tako i ove godine.
Pri dodjeli stipendija, stipendiraju se redovni studenti do diplomiranja.
Trenutno je u tom procesu 65 studenata. S novih 30 stipendija biti óe stipendirano 95 studenata.
Iznos stipendija je 700,00 kuna. Grad Sisak isplaóuje stipendije svih 12 mjeseci.
Za stipendiranje u ovoj godini objavili smo privremenu listu jer rok za ùalbe traje 14 dana.
Ove godine zapnmlli smo 77 zahtjeva za stipendiranJe.
Za dodjelu stipendija se primjenjuju kriteriji kao ðto su posebne prilike u obitelji, deficitarnost
studija i ocjene. Nakon toga radi se bodovanje i bodovna lista.
Nakon proteka Zalbenog roka, do Boùié,a óe biti objavljena konaðna lista, a nakon toga slijedi
potpisivanje ugovora sa studentima.
Svake godine Grad Sisak osigurava 700 tisuóa kuna za dodjelu stipendija pa je potrebno
zahvalíti se i OTP banci kojaredovito, svake godine sudjeluje sa svojom donacijom od 100
tisuóa kuna.

Vijeónica j e izrazlla zadovoljstvo dobivenim detaljnim odgovorom.

Tomislav Kralj utvrdio je kako je2019. godine RTL-ova emisija Potraga otkrila e-mail poruku
u kojoj stelaùirali Proraðun za27 milijuna kuna.
Odluka o izvr5enju Proraðuna koji danas imamo na dnevnom red:u 2a2020. godinu, u njoj stoji
da je izvr5enje manje zavpravo tih27 milijuna kuna koje ste laZirali. Imamo li mi danas crno
na bijelo dokaz da ste poðinili kazneno djelo?

Kristina Ikió Baniðek rekla je da vijeónik kao osoba koja je radila u financijskoj instituciji,
misli da zna i5ðitavati gradski Proraðun. Medutim, sam njegov kraj u toj instituciji demantira
vijeónika da bi se za govomicomrazbacivao takvim procjenama.
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Je li Proraðun laZiran ili ne, veé, tada je Ured drùavne uprave dao svoj pravorijek kao i
Ministarstvo financija koji su, temeljem zakona, zaduùeni za kontrolu Proraðuna i Odluke o
izw5enju Proraöuna.
S obzirom da smo danas u2021. godini, a vi vijeóniciHDZ-ai dalje lajete na mjesec ðto radite
veó 8 godina, institucije koje vi volite spominjati su vas demantirale.
Mogli bismo razgovarati i o laùiraryu drZavnog Proraðuna i od strane premijera Plenkovióa s

obzirom da njegov Prijedlog proraðuna za202l. godinu, njegove projekcije i njegovo izvr5enje
isto tako odudaraju, ali to je vi5e za ljude koji se razumiju u proraðun i proraðunske mehanizne,
5to je proraðun i 5to radimo s Proraðunom koji óe donijeti Gradsko vijeóe potrebnom veóinom.
Preporuka vijeóniku je da se drZi politike, a manje brojki i financija s obzirom da se na tom
podruðju nije proslavio.

Tomislav Kralj odgovorio je gradonaöelnici kako je izuzetno ponosan na svojih 1 6 godina rada
u privatnom sektoru. Nije kao gradonaðelnica na drZavnim jaslama veó radi. Rekao je da svoj
kruh zaraduje u privatnom sektoru.
Sto se tiðe Proraðuna, gradonaðelnica spominje da smo u 2021. godini, a danas odluðujemo o
izvrSenju Proraðuna Grada Siska 2a2020. godinu, na samom kraju202L godine. Sto ste radili
do sada? ZaÉto ga niste ranije dostavili Gradskom vijeóu? Upuóen je 20 ftavnja. Sto ste tu nesto
muókali?

Sreóko Telar je postavio pitanje Goranu Grguraðu, a odnosi se na prijem u radni odnos u
osnovnim Skolama.
Rekao je da óe poðeti s jednim primjerom koji je javno poznat, odnosno podatke je proõitao na
javnim mreùamakada se i predsjednik Gradskog vijeóa oðitovao o tome. Radi se o primanju u
radni odnos kada je predsjednik rekao da je sve sasvim u redu. Radi se o njegovoj zaruðnici.
Primljena je na rok od 60 dana i, u tom roku, objavljen je natjeöaj zapnjem u radni odnos na
neodredeno wijeme na kojem je ona bila najbolja. Reðeno je da je to u redu.
Ako je to tako, imamo i drugi primjer u OS ,,Viktorovac" zaradno mjesto kuhara i kuharice.
Gospoda Nikolina Balaban PrSió radila je gotovo 4 godine na tom radnom mjestu. Vjerojatno
nazamjenarrta, odnosno na odredeno vrijeme. Sada je objavljen natjeðaj zato rcdno mjesto na
neodredeno vrijeme i, gle ðuda, na tom natjeðaju ona nije najbolja. Najbolja je osoba koja nije
na tom radnom mjestu radila jedne sekunde.
Koji su to struðnjaci koji su ocjenjivali kandidate?
Ako je zaruónica radila 60 dana i primljena je u radni odnos na neodredeno wijeme i to je u
redu, onda nije u redu da osoba koja je radlla gotovo 4 godine na radnom mjestu kuharice nije
primljena.
Kako netko na testiranju moZe biti bolji od osobe koja je radila 4 godine, a on nije proveo jedne

sekunde na tom radnom mjestu?
Rekao je da bi volio vidjeti to testiranje i te osobe koje su provele testiranje.
Drugo pitanje vijeónik je uputio gradonaðelnici.
Takoder, to pitanje uputio je i vr5itelju duZnosti ravnatelja SRC-a i nije dobio odgovor.

Sukladno odredbama Poslovnika, propisano je da jedno vijeóniðko pitanje traje dvije minute,
a vijeónik Sreóko Telar postavljao je pitanjapuno duZe, rekao je Marko Rafaj.

Sreóko Telar je zatraùio gradonaðelnicu da vijeónike upozna s razlogom zbog kojeg je poni5ten
dio javnog natjeðaja za najam ugostiteljskih objekata na Kupali5tu Zibel i u Ledenoj dvorani
ZIbel?
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Goran Grgurað objasnio je da mu spomenuta imena koja je naveo Sreóko Telar nisu poznata
jer Grad Sisak ne sudjeluje u tome kao ni u navedenim postupcima. Kao Sto znate, Grad Sisak
ima manjinu svojih predstavnika u Skolskim odborima pa, i da hoóe, ne moZe utjecati na te
stvari. Na tjednoj bazinas izvje5tavaju o zapo5ljavanju u Skolama. Uglavnom se radi o radnim
mjestima koja financira Ministarstvo obrazovanja, a Skola I Stotsti odbori provode te
postupke. Izvije5teni smo da svi natjeðaji koji su bili provedeni su u skladu sa zakonom i svim
pravilima.
PredloZio je vijeóniku Sreóku Telaru da, ako sumnja u neke postupke, odnosno nelogiðnosti,
moùe se obratiti Prosvjetnoj inspekciji.

Marko Kriðka ispriðao se vijeóniku zbog toga Sto óe on odgovoriti na pitanje, a vijeónik je
pitanje uputio gradonaðelnici. Medutim, rekao je da ima viðe informacija o tom pitanju pa bi
on htio dati odgovor.
Odluka o poni5tenju dijela natjeö,ajaiskljuðivo je ekonomske prirode. U samom tekstu natjeðaja
bilo je navedeno da objavitelj natjeðaja ima pravo poni5titi natjeðaj pa ðak da niti navede
razloge. Red je da se kaZe kako su mnogi nekorektno nastupali u javnosti i na druStvenim
mreùama. Razoðarali su nas i osobno jer su na5a vrata uvijek bila otvorenaraznim udrugama i
predsjednicima udruga. Kada imaju nastupe s laZima u medijima, onda moraju malo pripaziti
jer sve to ima svoje pravne konzekvence.
Ono Sto je vrlo bitno po tom pitanju potrebno je usporediti i prezentirati javnosti. Naime, kada
je pokrenut natjeðaj, prije toga j e izradena analiza financijskih prihoda zavlíe objekata koji su
bili u sastavu SRC-a ugostiteljstvo. IJzet óemo za primjer godi5nji prihod bazena. Bio je
identiðan prihodu KupaliSta Zlbel. Za jedan objekt dobili smo ponudu u iznosu od 15 tisuóa
kuna mjeseõno, a za drugí objekt iznos od 2,5 tisuó,a kuna. Kao vlasnik objekata znate koliki
ste prihod imali dok ste vi upravljali njima. Nikakva logika i niðija oðekivanja ne mogu iói na
Stetu gradanagradaSiska i Proraðuna Grada Siska, odnosno budùetaSRC-a. Ako netko oðekuje
da óe za 2,5 tisuóa kuna upravljati objektom koji je, na godi5njoj razini, imao prihode preko
600 tisuóa kuna, bez ljutnje, svatko bi na temelju navedenog poni5tio natjeõaj i znao da to radi
opravdano.

Sreóko Telar utvrdio je da, Sto se tiðe prvog pitanja, vjerojatno óe netko izraziti prigovor, ali
on osobno neóe jer nlje zainteresirana strana, a kao vijeónik óe zatraùiti dokumentaciju na
uvid. Ima li Grad Sisak utjecaja na postupke, neka zakljuði javnost i mi svi ovdje svatko za
sebe. Rekao je da je njegovo mi5ljenje da Grad Sisak ima utjecaja na te postupke.
S obzirom da su vijeónici Gradskog vijeóa na posljednjoj sjednici svojom odlukom pro5irili
djelatnost SRC-a Ugostiteljstvo, vijeónik je rekao da ne bi objavljivao javni natjeðaj kada bi
imao izreðene podatke od strane Marka Kriðke. Grad Sisak nije trebao objaviti natjeöaj jer ne
moZete dobiti 600 tisuóa kuna. Tko óe vam to dati? Zaposlimo ljude i radimo na dobrobit
grada Siska.

Bojan Dadasovió htio je izvijestiti o tzv. afen. Zatraùeno je izuzeée suda u Sisku, podignuta
jetuùbaprotiv vijeónika Tihomira Posaveca i Radio Quirinusa zbog iznoSenjelaùi o laZnoj
diplomi, a proðelnik Darjan Vlahov moùe potwditi kompetencije zaruönice. Sva sredstva
óemo donirati Djeðjem domu,,Vrbina" koji Vlada Republike Hrvatske oðito neóe izgradit|
Prvo pitanje óe biti o moralno novðarskim transakcijama.
Cijelo wijeme se krivi gradonaðelnicuzanesuradnju s Vladom Republike Hrvatske pa tako
novac ne dolazi u Sisak, uvijek lebahata, ne Zeli suradivati, ne voli Sisak itd.
Medutim, ono ðto je nesporno jest da je Sisaðko-moslavaðka ùupanrjapraktiðki pred
bankrotom.
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Bojan Dadasovió istaknuo je da mu se uðestalo javljaju sluZbenici Zupanijske uprave koji
tvrde da im plaóe kasne, da óe im plaóe biti umanjene, da se raðuni ne plaóaju i da je kolaps
Zupanijskih financija. Pri tome jeizrazio osobnu potporu htpanu Ivanu Celjaku u ime
najbolje i najjaðe Nezavisne liste koja je dobila najvi5e glasova na teritoriju Sisaðko-
moslavaðke ùupanije i koji ima na5u bezuvjetnu poþoru.
S obzirom na priðe da je gradonaðelnica dovela Grad Sisak do bankrota, ato su spinovi koje
slu5amo 8 godina, koliko na dana5nji dan Grad Sisak ime neplaóenih raðuna.
Ne znam jeste li znali, ali Proraðun Sisaõko-moslavaðke hryarijeje sluZio kao bankomat
pojedincima. Pojedincima kojima su se plaóali besmisleni doktorati iz podruðja pedagogije i s

podruðja i granakoji uopóe nisu u okviru djelovanja Zupanijske uprave. Radi li se tu o
politiðkoj korupciji pa je plaóena ruka? Tako je npr. sluZbenici A.T.S plaóeno 70 tisuóa kuna,
sluZbeniku D.V. plaóeno je 70 tisuóa kuna itd.
Je li gradonaðelnici i njezinim koalicijskim partnerima Proraðun Grada Siska sluZio kao
bankomat?

Kristina Ikió Baniðek odgovorila je da, naravno Íreznakoliko na dana5nji dan imamo plaóenih
raðuna. Vjerojatno kada se vrati u ured óeju doðekati danaðnji pregled plaóanja raðuna. Grad
Sisak plaóa svoje raðune usprkos svim udarcima koje doZivljavamo Sto od katastrofe
pandemije, Sto od katastrofe potresa, Sto od drùave koja donosi porezne reforme vadeói direktno
novac iz dùepovajedinica lokalne samouprave, ali navikli smo da se oslanjamo na svoje snage
i na ono Sto sami moZemo priskrbiti i osigurati i to popriliðno funkcionira. Za razliku od
Zupanijske razine, ni jedna udruga u 2020. ili 2021r godini, bilo sportska, kulturna, socijalna,
zdravstvena, braniteljska nije se morala odreói svog ugovora koji je potpisala s

gradonaõelnicom. Svima su sredstva isplaóena. Redovito izvr5avamo sve obveze prema svojim
dobavljaðima. Osobito smo ponosni 5to smo u godini u kojoj se borimo s pandemijom i
potresom, uspjeli vlastitim snagama i sredstvima financirati kapitalne projekte kao ðto je
Sportska dvorana Zeleni brijeg. Toliko o transparentnosti i toliko o tome da li grad Sisak dobro
upravlja svojim financijama.
Sto se tiðe drugog pitanja, gradonaðelnica je rekla da i do nje dolaze takve informacije.
Medutim, fenomenalno je da lokalni mediji i driavni mediji ne vide i ùmke na HDZ-ove
proraðune, a seciraju proraðune koji nisu vodeni od strane HDZ-a. Kada ni5ta ne nadu, onda
imate ovakve bijesne istupe vijeónika s rjeðnikom neprimjerenim ovoj govornici.
Rekla je da bi voljela onu farnozmreðenicu koju HDZ-ovi vijeónici ovdje beskrqno izgovarqu
da institucije rade svoj posao, damoùdaneke institucije koje, recimo, dva puta godiSnje dolaze
u Grad Sisak, a mi imamo beskrajno dobro posloZenu papirologiju, poðnu ðeSljati i Zupanijske
ustanove i urede. Vjerojatno óe imati posla, ali vjerojatno ako ne5to pronadu, sve óe svaliti na
jednog protivnika koji je, eto, bio u istoj politiðkoj stranci u kojoj su oni danas, a u
meduvremenu vi5e nije.

Bojan Dadasovió bio je zadovoljan odgovorom kao i da Grad Sisak nije plaóao besmislene
doktorate i Skolarine svojim sluZbenicima i drago mu je da je gradonaõelnica povisila plaóe
svojim sluZbenicima pro5le godine. Kao pravnika ga brine za5to o tim Skolarinama ne postoje
odluke, ugovori i ostalo.
Rekao je kako je upoznat s gradskim financijamai da se sve radi transparentno i ðisto. Vidio
je na odredenim aktima kolika je procedura kolanja raðuna i procedura svih financijskih
dokumenata u Gradu Sisku koji je dobio peticu iz transparentnosti.

Sanja Miokovió se javila zanjeö zbog powede Poslovnika rekav5i da bi htjela da se s ovog
mjesta ne Sire laZi koje su iznesene. SluZbenici Zupanijske uprave na vrijeme primaju plaóu.
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Bojan Dadasovió je upitao koji ðlanak Poslovnika je powijeden?

Sanja Miokovió odgovorila je da je povrijeden ðlanak 72. Poslovnika.

Bojan Dadasovió upozorio je da nije powijeden taj ðlanak Poslovnika.

Sattja Miokovió ponovila je da je povrijeden ðlanak 72. Poslovnika jer su na sjednici izreðene
neistine, a slu5atelji imaju pravo biti upoznati s istinom.

Bojan Dadasovió izrekao joj je drugu opomenu i rekao da vijeónicu udaljava sa sjednice,
odnosno da vijeónicamoùe napustiti sjednicu.

S obzirom da vijeónica nije ùeljelanapustiti sjednicu njezinglas nije se brojao kod odluðivanja.

Darjan Vlahov takoder se javio za njeö, zbog povrede Poslovnika. Rekao je da je predsjednik
powijedio Poslovnik jer nije naveo koji ðlanak je povrijedila Sanja Miokovió kada joj je
izrekao prvu, drugu i treóu opomenu.

Zeljko Ðermanovió postavio je dva pitanja zamjeniku gradonaðelnice.
Do kada je rokzaprijavu zazamjenski smje5taj i u kojoj jeto îaz1?

Drugo pitanje se odnosi na sport, odnosno na javnu nabavu za trenirke svoj djeci sporta5ima u
Sisku.

Marko Kriðka odgovorio je da je drLavatsuradnji sa Zupanijskom stoZerom osigurala smje5taj
zaljude kojima su domovi stradali u potresu bilo da su smje5teni u kontejnerskim naseljima ili
u kontejnerima u svojim dvori5tima. Bio im je ponuden smje5taj u Top termama Topusko. S

podruðja Grada Siska prijavljeno je samo 4 obitelji koje su spremne na izmjestanje u zimskom
razdoblju. Smje5taj óe trajati do l. travnja sljedeóe godine. Veliki broj ljudi, zbog tehniðkih
razloga nije mogao odabrati taj smje5taj s obzirom da imaju djecu u ðkoli, zaposleni su na
podruðju Grada Siska.
Rekao je da se potres nije dogodio samo gradu Sisku, veó i gradu Petrinji, gradu Glina i nije
samo Sisak dio Sisaöko-moslavaðke Zupanije. Dogodio se svima nama i onda kaZu da je
osigurano 20 milijuna kuna od strane drùave za te tro5kove, a mi smo, u ovom trenutku, pre5li
tro5kove od 50 milijuna kuna. Nakon toga,kaùu da je osiguran beskamatni kredit. Beskamatni
moùda odliðno zvuó| ali se glavnica mora vraóati od strane gtadana, a oni su od drùave
oðekivali pomoó.
Najbolji primjer je situacija s prehranom. Sisaðko-moslavaðka hrpanqa zbog svog whunskog
financijskog stanja poku5ava to prebaciti na lokalnu samoupravu jer nije u moguónosti ðekati
povrat sredstava od strane drùave jer drùava ni njima nije osigurala dovoljno sredstava da bi
preuzeli odredene projekte koji se tiðu obnove i koji su u potrebi gradana grada Siska.
Rekao je da situaciju s potresom ne iskori5tavamo na ovaj naðin, a poku5ava ju se iskori5tavati.
Gradani Siska ne zasluZuju da se netko nabacuje s pustim milijunima jer od toga nemaju niSta.
Dopis Grada Siska dva mjeseca stoji u Ministarstvu prometa s prijedlogom da se sastanemo
oko sanacije mosta u Crncu. Grad Sisak je prepoznao taj problem, ali to Grad Sisak ne moZe
financirati. Ne Grad Sisak veó Grad Zagreb ne moZe financirati svoje mostove koji ima 9
milijardi. Ako si neóemo pomagati, onda si barem nemojmo odmagati.
Imali smo situaciju da se postupak s trenirkama oduZio. Sto zbog popisa, Sto zbog odredenih
tehniðkih situacija. U ovom mjesecu kada se obiljeù.avaveliki sportski dogadaj, a to je otvaranje
nove Sportske dvorane Zeleni brijeg, svi na5i klubovi koji su aplicirali za dobivanje sportske

l1



opreme preko Zajednice sportskih udruga Grada Siska i Grada Siska, do kraja mjeseca dobiti
óe opremu.

Aktualni sat zavr5en je u 11 sati i 14 minuta.

Bojan Dadasovió predloZio je sljedeóu dopunu predloZenog dnevnog reda tako da se iza toöke
28. dnevnog reda dodaje nova toðka 29. koja glasi:

,,Prijedlog odluke o subvencioniranju stambenog zbnnjavanja mladih obitelji na podruðju
Grada Siska"
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvj estitelj i ca : Kri stina Ikió B aniðek, gradonaðelni ca

Obrazloùenje:
Prijedlog odluke o subvencioniranju stambenog zbnnjavanjamladih obitelji napodruðju Grada
Siska nije se mogao uvrstiti u predloZeni dnevni red jer savjetovanje sa zainteresiranom
javno5óu nije bilo zaw5eno do objave materijala za sjednicu Gradskog vijeóa Grada Siska.

Utvrduje se da je materijal vezanuz dopunu dnevnog reda dostavljen vijeónicima na sjednici

Prethodna dopuna dnevnog reda usvojenajejednoglasno s 19 glasovaza.

Tomislav Kralj predloùio je izmjenu dnevnog reda tako da se toðka 14. s podtoökama a) i b)
izostavi iz dnevnog reda koje se odnose nazakup poljoprivrednog zemljiðta.

Obrazloùenje: Akti koju su upuóeni na odluðivanje Gradskom vijeóu nisu potpisani od
ovla5tenih ðlanova Povjerenstva. Akti su upuóeni I 9. studeno g202I. godine. U potpisu je Ivica
Grgurió, ðlan Gradskog vijeóa i Ivana Cindrió, ðlanica Gradskog vijeóa koje smo razrijeSili u
kolovozu na 2. sjednici Gradskog vijeóa pa oni nisu ovla5teni predlagati ove akte Gradskom
vijeóu.

Bojan Dadasovió rekao je da uvidom u Prijedloge odluka utvrduje da su veóina ðlanova
Povjerenstva i sada su ðlanovi Povjerenstva. Svi znate da su provedeni izbori za ðlanove
Gradskog vijeóa Grada Siska i dio ðlanova je izmijenjen. Medutim u ovoj pravnoj situaciji
imamo tri ðlana koja su ista tako da tu nije ni5ta sporno.

Kod glasovanja o prijedlogu Tomislava Kralja zaizmjenu dnevnog reda, sjednici je u 11 sati i
20 minuta pristupio vijeónik Ivica Sipu5 pa je u odluðivanju sudjelovalo 20 vijeónika.

Za prethodni prijedlog glasovalo je sedam vijeónika: Tomislav Ktulj, Tomislav Matlekovió,
Tihomir Posavec, Ivica Sipu5, Vesna Stengl, Sreóko Telar i Darjan Vlahov, a 13 vijeónika je
glasovalo protiv pa prijedlog nije usvojen.

Bojan Dadasovió predloZio je sljedeói

DNEVI\I RED
1. Usvajanje zapisnika s 3. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska,

2. Prijedlog godi5njeg izvje5taja o izvrðenju Proraðuna Grada Siska 2a2020. godinu,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proöelnica Upravnog odjela zaproruéun i financije
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3. Prijedlog polugodiSnjeg izvjeðtaja o izvr5enju Proraðuna Grada Siska za 202L godinu,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela zaproraöun i financije

4. a) Prijedlog izmjena i dopuna Proraðuna Grada Siska za202I. godinu,
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela zaproraóun i financije

b) Prijedlog programa o iznjenama Programa odrùavanja komunalne infrastrukture u Gradu
Sisku u2021. godini,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

c) Prijedlog progama o izmjenama Programa gradenja objekata i uredaja komunalne
infrastrukture na podruðju Grada Siska za 202I. godinu,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

d) Prijedlog programa o izrnjenama Programa kori5tenja sredstava od raspolaganja
poljopriwednim zemlji5tem u vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruðju Grada Siska za202l.
godinu,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

e) Prijedlog programa o izmjenama Programa utro5ka sredstava Sumskog doprinosa za202I.
godinu,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

f) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u Skolstvu Grada Siska u 202I.
godini,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gladonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

g) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba za civilno druStvo, branitelje i mlade
Grada Siska u2021. godini,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

h) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u sportu Grada Siska u2021. godini,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo
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i) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u tehniðkoj kulturi Grada Siska u
2021. godini,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

j) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u kulturi Grada Siska t202T. godini,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

k) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u predskolskom odgoju Grada Siska
u2021,. godini,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

l) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada
Siska u2021. godini,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

5. a) Prijedlog proraðuna Grada Siska za 2022. godinu i projekcije Proraðuna za razdoblje
2023.-2024. godine,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela zaproraóuni financije

b) Prijedlog odluke o izvr5avanju Proraðuna Grada Siska 2a2022. godinu,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije

c) Prijedlog programa odrùavanjakomunalne infrastrukture u Gradu Sisku u2022. godini,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

d) Prijedlog programa gradenja objekata i uredaja komunalne infrastrukture na podruðju Grada
Siska 2a2022. godinu,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

e) Prijedlog programa kori5tenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemlji5tem u
vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruðju Grada Siska 2a2022. godinu,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaõelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav
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f) Prijedlog programa utro5ka sredstava Sumskog doprinosa 2a2022. godinu,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

g) Prijedlog programa javnih potreba u Skolstvu Grada Siska u2022. godini,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druðtvo

h) Prijedlogprograma javnihpotreba zacivilno druStvo, branitelje i mlade Grada Siska u2022.
godini,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proõelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

i) Prijedlog programa javnih potreba u sportu Grada Siska u2022. godini,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proõelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

j) Prijedlog programa javnih potreba u tehniðkoj kulturi Grada Siska u2022. godini,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

k) Prijedlog programa javnih potreba u kulturi Grada Siska u2022. godini,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

l) Prijedlog programa javnih potreba u pred5kolskom odgoju Grada Siska u2022. godini,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniõek, gradonaöelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

m) Prijedlog programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Siska u2022. godini,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

6. Prijedlog odluke o kratkoroðnom zaduùenju Grada Siska,
Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela zaproraévn i financije

7. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti trgovaðkom druStvu Komunalac Sisak d.o.o. Sisak
za kreditno zaduùetje kod OTP banke d.d. Hrvatska,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela zaproraöun i financije
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8. Prijedlog odluke o pokretanju postupka izradeprovedbenih akata Strategije razvojaurbanog
podruðja Sisak,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela zaproraéun i financije

9. Prijedlog odluke o produljenju trajanja Razvojne strategije Grada Siska 2015.-2020.,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniöek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

10. Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnoj naknadi,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

11. Prijedlog zakljuðka o usvajanju Izvje5óa o izvr5enju Programa odrùavanja komunalne
infrastrukture u Gradu Sisku u2020. godini,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica:Maja Del-Vechio, privremena proöelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

12. Prijedlogzakljuóka o usvajanju Izvje5óa o izw5enju Programa gradenja objekata i uredaja
komunalne infrastrukture na podruðju Grada Siska 2a2020. godinu,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

13. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o oslobadanju od obvezeplaé,aryakomunalne naknade
za poslovni prostor i gradevinsko zemlji5te koje sluùi za obavljanje poslovne djelatnosti za
wijeme tralanja epidemije COVID-l9 virusom te uslijed progla5enja katastrofe uzrokovane
potresom,
Predlagateljica: Kristina Ikió B aniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

14. a) Prijedlog odluke o izboru najpovoljnijih ponuda na natjeðajuzazakup poljoprivrednog
zemlji5ta na rok od25 godina u vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruðju Grada Siska,
Predlagateljica: Maja Del-Vechio, ðlanica Povjerenstvazazakup i prodaju poljoprivrednog
zemlji5ta u vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruðju Grada Siska
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

b) Prijedlog odluke o izboru najpovoljnijih ponuda na natjeðajuzazakup poljoprivrednog
zemlji5ta na rok od 5 godina u vlasniðtvu Republike Hrvatske na podruðju Grada Siska,
Predlagateljica: Maja Del-Vechio, ðlanica Povjerenstva za zakup i prodaju poljoprivrednog
zemlji5ta u vlasniðtvu Republike Hrvatske na podruðju Grada Siska
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav
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15. Prijedlog odluke o pokretanju postupka zasebnog stavljanja izvan snage Urbanistiökog
plana uredenja,,Stari grad Sisak" u Sisku,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Nikolina Bijelió, proðelnica Upravnog odjela za prostorno uredenje i za5titu
okoliSa

16. Prijedlog zakljuðka o usvajanju Izvjeíó,a o stanju u prostoru na podruðju Grada Siska za
razdoblle od2Ùll. do 2020. godine,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Nikolina Bijelió, proõelnica Upravnog odjela za prostorno uredenje i za5titu
okoliSa

17. Prijedlog zakljuðka o prihvaóanju polugodi5njeg Izvje5óa o radu gradonaðelnice za
r azdoblje sij eðanj -lip anj 202 I . godine,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zaryravîq imovinsko
pravne i opóe poslove

18. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o gospodarenju nekretninama,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zavpravÍLq imovinsko
pravne i opóe poslove

19. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o poveóanju iznosa sredstava zaftnanciranje djelatnosti
vatrogastva u202L godini u Gradu Sisku,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniöek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zavpravîe, imovinsko
pravne i opóe poslove

20. Prijedlog programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske sluZbe
spaðavanja Stanice Novska na podruðju Grada Siska 2a2022. godinu,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela za upravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

21. Prijedlog odluke o dono5enju Plana djelovanja Grada Siska u podruðju prirodnih nepogoda
2a2022. godinu,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zaupÍavne, imovinsko
pravne i opóe poslove

22. PnJedlog odluke o izmjenama i dopuni Odluke o redovitom godi5njem financiranju
politiðkih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeóu Grada Siska,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPica, proðelnica Upravnog odjela zavptavÍre, imovinsko
pravne i opóe poslove
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23. Prijedlog odluke o osiguravanju sredstava za redovito godi5nje financiranje politiðkih
stranaka i nezavisnih vijeónika u Gradskom vijeéu Grada Siska 2a2022. godinu,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandäaPnca, proðelnica Upravnog odjela zarrpravnq imovinsko
pravne i opóe poslove

24. Prijedlog zakljuðka o usvajanju Izvje5óa za 2020. godinu o provodenju Akcijskog plana
Grada Siska za provedbu Nacionalne strategije za ukljuðivanje Roma zarazdoblje2013.-2020.
godine,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zarpfavîe imovinsko
pravne i opóe poslove

25. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o naðinu financiranja vijeóa nacionalnih manjina i
predstavnika nacionalnih manjina u Gradu Sisku za202l. godinu,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zarrpravnq imovinsko
pravne i opóe poslove

26. Prijedlog odluke o naðinu financiranja vijeóa nacionalnih manjina i predstavnika
nacionalnih manjina u Gradu Sisku 2a2022. godinu,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zarrpravnq imovinsko
pravne i opóe poslove

27. Pnjedlog rje5enja o imenovanju ðlanova Upravnog vijeóa Doma kulture Kristalna kocka
vedrine,
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

28. Prijedlog rjeðenja o imenovanju ravnateljice Narodne knjiZnice i ðitaonice Vlado Gotovac
Sisak
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

29. Pnjedlog odluke o subvencioniranju stambenog zbnnjavarya mladih obitelji na podruðju
Grada Siska
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica

Dnevni red usvojenjejednoglasno s 20 glasovaza.

Bojan Dadasovió je u 11 sati i 27 minuta zakazao pav t za odrùavanje Odbora za statutarno-
pravna pitanja i Odbora zafrnanclje i gospodarenje imovinom u ðijoj nadleZnosti jerazmatranje
dopunjene toðke 29. usvojenog dnevnog reda.

Zajednið:ka sjednica prethodno navedenih odbora je zapoöelau l1 sati i 35 minuta, azavrÉena
je u 11 sati i 40 minuta.
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Õlanovi Odbora za statutamo-pravna pitanja i Odbora za frnancije i gospodarenje imovinom
jednoglasno su utvrdili Prijedlog odluke o subvencioniranju stambenog zbnnjavanja mladih
obitelji na podruðju Grada Siska i proslijedili Gradskom vijeóu na usvajanje.

Pauza je zavrSena u 11 sati i 50 minuta.

Utvrduje se da je nakon panze sjednici bio nazoðan 21 vijeónik jer je predsjednik Bojan
Dadasovió povukao svoje opomene upuóene vijeónici Sanji Miokovió te je navedena vijeónica
sudjelovala u raspravi i odluðivanju.

TOðKA 1.

Tomislav Kralj iznio je primjedbu na zapisnik s 3. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska
rekav5i da u evidenciji ostalih nazoðnih umjesto pogresno napisanog prezimena Berdajz,
potrebno je ispravno napisati Berdais.

Prethodna primjedba usvojena je jednoglasno s 21 glasom zate je postala sastavnim dijelom
zapisnika s 3. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska.

Zapisnik s 3. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska usvojen je jednoglasno s 2l glasom za.

Sukladno ðlanku 41. stavku 1. Poslovnika Gradskog vijeóa Grada Siska propisano je da se
prijedlog zainnjenu ili dopunu prijedloga akta podnosi u pravilu pisano u obliku amandmana
uz obrazloùenje, najkasnije dan pnje o&ùavarúa sjednice.
Na temelju navedenog, vijeónici su podnosili amandmane u pisanom obliku.

TOðKA 2.
Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Silvije MuZek, Tomislav Kralj rekao je kako ima dva
pitanja: Prihod od komunalne naknade u2020. godini je 54 milijuna kuna zaduùenje, a od tih
54 milijuna kuna samo 36 milijuna kuna je zavr5ilo u Upravnom odjelu za gospodarstvo i
komunalni sustav na rashodovnoj strani. Od ostalih sredstava isplaóivali ste plaóe i subvencije
ustanovama. Po kojoj osnovi?
Druga stvar, u izvrðenju prihoda od komunalnog doprinosaiz2020. godine, imamo prihod od
1,9 milijuna kuna, a na rashodovnoj strani imamo potroðeni komunalni doprinos u iznosu od
4,8 milijuna kuna. Radi li se o pogresci ili smo potro5ili vi5e no Sto smo oprihodovali?

Silvija MuZek objasnila je da sada ne moZe dati konkretan odgovor. Mora pogledati Proraðun
i kasnije moùe odgovoriti vijeóniku. Na sjednici ne moZe dati konkretan odgovor.

S 13 glasova za,7 glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió,
Tihomira Posaveca, Ivice Sipu5a, Vesne Stengl i Darjana Vlahova te jednim glasom
suzdrùanim" Sreóka Telara, donesen je

GODISNJI IZVJESTAJ
o izvr5enju Proraðuna Grada Siska 2a2020. godinu

TOCKA 3.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Silvije MuZek, Tomislav Kralj rekao je daùeli govoriti
o materijalu koji se odnosi na toðku 4. dnevnog reda. U rebalansu na strani 129. nalazi se

Izvje5taj o zaduùivanju na stranom trZi5tu kapitala. Imate glavnicu i kamate za202|. godinu u
iznosu od 8 milijuna kuna, a u Polugodi5njem izvje5taju o izw5enju Proraðuna Grada Siska za
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2021. godinu stoji daje to2,5 milijunakuna. Takoder, u navedenom Izvje5taju stoji da je2022.
godine planirana otplata zajma u iznosu od 10,5 milijuna kuna, a kasnije vidimo u Proraðunu
da je ta stavka 16,6 milijuna kuna. MoZete li objasniti zaÉto je to tako?.

Silvija MuZek objasnila je da,Sto se tiðe spomenutih 16 milijuna kuna, jedan dio se odnosi na
10 milijuna kuna s kamatama na glavnicu, a ostatak je beskamatm zajam koji nam je ostao od
prethodne godine gdje smo ove godine dobili odobrenje da ga ne moramo otplatiti ove godine
veó u 2022. godini.

Marko Rafaj zatratio je rljeö zbogpovrede Poslovnika rekavði da je kod rasprave u ovoj toðki
dnevnog reda, u 12 sati i 20 minuta sjednici pristupila vijeónica Ljiljana Slunjski pa u
odluðivanju sudjeluje 22 vijeónika. Prije glasovanja o ovoj toðki dnevnog reda, predsjednik
treba utwditi da u odluðivanju sudjeluje 22 vijeónika.

Predsjednik je utvrdio da je sjednici pristupila vijeónica Ljrllana Slunjski te u odluðivanju
sudjeluje 22 vijeónika.

S 13 glasovaza,S glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió,
Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Ivice Sipu5a, Vesne Stengl i Darjana Vlahova te I
glasom suzdrùanim. Sreóka Telara, donesen je

POLUGODISNJI IZVJESTAJ
o izvr5enju Proraðuna Grada Siska za202l. godinu

TOCKA 4.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Silvije MuZek, predsjednik je objedinio raspravu po
svim podtoõkama.

Tomislav Kralj objasnio je kako se u rebalansu vidi stavka prihodi od prodaje imovine u iznosu
od 13,5 milijuna kuna. Koja se to imovina prodaje i da li je prodana ili se tek prodaje do kraja
godine?
Takoder, vidimo da se poveóava rashodovna strana proraðuna u korist SRC-a Sisak í to za I
milijun i 53 tisuóe kuna iz Opóih prihoda i primitaka. Hoóe li to tamo biti dovoljno ravnatelju
zaputne naloge?
Vijeónik je pozdravio ðinjenicu da na kontu Predðkolstvo ste odgajateljicama watili plaóu u
visini od 10 Yo.Kada o tome govorimo, niste im plaóe poveóali, kako tumaðite, veó ste ih vratili
na iznos zakoji ste im smanjili plaóe. Rekao je da vjeruje kako óe u sljedeóem razdoblju vratiti
i ostatak plaóe naSim odgajateljicama jer obavljaju vrlo vaùanposao odgajanja na5e djece pa je
potrebno da budu motivirane i, u konaðnici, da ostanu ùivjeti i raditi u Sisku.
Sto se tiðe vrtióa, svi ovdje imamo zadatak gledati u smjeru smanjenja cijena boravka djece u
vrtióu u Gradu Sisku koja je jedna od najveóih u Republici Hrvatskoj i iznosi 700,00 kuna po
djetetu. Na tome svi trebamo raditi.

Marko Kriðka sa svoga mjesta je rekao kako se radi o 700,00 kuna za cjelodnevno boravak
djeteta u vrtióu.

Silvija MuZek istaknula je da óe se referirati samo na dio rasprave Tomislava Kralja koji se

odnosi na Prihode od imovine. Konkretno, najveói dio iznosa se odnosi na kori5tenje naknade
za prostore termoelektrane.
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a) S 13 glasova za, 8 glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje
Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Ivice Sipu5a, Vesne Stengl i Darjana Vlahova
te 1 glasom suzdrùanim. Sreóka Telara, donesene su

IZMJENE I DOPUNE
Proraðuna Grada Siska za202l. godinu

b) S 13 glasova za, 8 glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje
Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Ivice Sipu5a, Vesne Stengl i Darjana Vlahova
te 1 glasom suzdrZanim, Sreóka Telara, donesen je

PROGRAM
o izmjenama Programa odräavanja komunalne infrastrukture u Gradu Sisku u2021.

godini

c) Jednoglasno s 22 glasaza, donesenje

PROGRAM
o izmjenama Programa gradenja objekata i uredaja komunalne infrastrukture na

podruðju Grada Siska za202l. godinu

d) S 13 glasova za, n73ta glasova protiv i 9 glasova suzdrZanih, Tomislavalkalja, Tomislava
Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Ivice Sipu5a, Vesne
Stengl, DarjanaVlahova i Sreóka Telara, donesen je

PROGRAM
o izmjenama Programa kori5tenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim

zemljiStem u vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruðju Grada Siska za202l. godinu

e) Sa 14 glasova za, niÉta glasova protiv i 8 glasova suzdrùanih, TomislavaKralja, Tomislava
Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Ivice SipuSa, Vesne
Stengl i DarjanaVlahova, donesen je

PROGRAM
o izmjenama Programa utro5ka sredstava Sumskog doprinosa za202l. godinu

f) Jednoglasno s 22 glasaza, donesen je

PROGRAM
o izmjeni Programa javnih potreba u ikolstvu Grada Siska u2021. godini

g) Jednoglasno s 22 glasaza, donesenje

PROGRAM
o izmjeni Programa javnih potreba za civilno druStvo, branitelje i mlade Grada Siska u

2021. godini

h) S 13 glasova za, 8 glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje
Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski,Ivice SipuSa, Vesne Stengl iDarjanaVlahova
te 1 glasom suzdrZanim, Sreóka Telara, donesen je
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PROGRAM
o izmjeni Programa javnih potreba u sportu Grada Siska u2021. godini

i) Jednoglasno s 22 glasaza, donesen je

PROGRAM
o izmjeni Programa javnih potreba u tehniðkoj kulturi Grada Siska u2021. godini

j) Sa la glasova za, niíta glasova protiv i 8 glasova suzdrùan1h, Tomislava Kralja, Tomislava
Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Ivice Sipuða, Vesne
Stengl i Darjana Vlahova, donesen je

PROGRAM
o izmjeni Programa javnih potreba u kulturi Grada Siska u2021. godini

k) S 21 glasom za,nlÉtaglasova protiv i 1 glasom suzdrZanim, Bojana Dadasovióa, donesen je

PROGRAM
o izmjeni Programa javnih potreba u pred5kolskom odgoju Grada Siska u2021. godini

l) Jednoglasno s 22 glasaza, donesen je

PROGRAM
o izmjeni Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Siska u2021.

godini

Nakon prethodne toðke, predsjednik je zakazao panzlt, pauza je poðela u 12 sati i 36 minuta, a
zavr5enaje u 13 sati.

Utvrduje se da je nakon paüze sjednici nazoóno 22 vijeónlka te se mogu donositi pravovaljane
odluke.

TOðKA s.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Silvije MuZek, predsjednik je objedinio raspravu po
svim podtoðkama.

Tomislav Kralj rekao je kako se vidi da su prihodi planirani u iznosu od 365 milijuna kuna te
vjeruje da óe se oni doista i ostvariti. Medutim, ono Sto ga tu muði je to Sto je gradonaðelnica
2016. godine potpisala ugovor koji se odnosi na javnu rasvjetu u ukupnom iznosu od 28,8
milijuna kuna. Proraðunom je planirano 4, 8 milijuna kuna za odrùavanje rasvjete, odnosno
po5tovanje odredbi tog ugovora. 8 milijuna za energiju. Tako je veó dugi niz godina. Nije li
rasvjetatrebalabiti uvr5tena ove godine, ako uzmemo uob2ir2016.,2017.,2018.,2019.,2020.
i 202I. godinu? To nam govori da je to 28,8 milijuna kuna pa kad taj iznos podijelimo sa 6
godina, to je 4,8 milijuna kuna. A, 5to je najbolje, mi tu stavku vodimo i u projekcijama za
2023. i 2024. godinu. Je li raden nekakav Aneks ugovora ili ne5to 5to mi ne znamo?
U 2022. godini, za mostove se opet izdvaja 100 tisuóa kuna Sto nije dovoljno.
Planirana je izgradnja parkirali5ta u Ulici A.K.Mioðiéa i izvanredno odrZavarye Zvonimirove
ulice u iznosu od 1,1 milijun kuna. Odnosno 3,7 milijuna kuna 5to pozdravljamo.
S pozicije prihoda od prodaje imovine, interesiralo ga je o kojoj se imovini radi?
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Takoder, pozdravio je ðinjenicu da sredstvimaZUC-a se zavrðava prometnicu u Gredi. To su
stanovnici Grede zasluùLti.
Sto se tiðe SRC-a, opet standardno, opet poveóanje sredstava, azaÉto?

Ispred Kluba vijeónika HDZ-a, HSLS-a i HKS-a, predsjednik Tomislav Kralj, predloZio je
sljedeóe amandmane na Prijedlog proraðunaGrada Siska za 2022. godinu:

I. 49106 SPORTSKO REKREACIJSKI CENTAR SISAK
Program 1005 PROGRAM JAVNIH POTREBA U SPORTU
AKTI\TNOST A 1 OO5 1 SPORTSKO REKREACIJ SKA DJELATNOST
IZVOR 1. OPÓI PRIHODI I PRIMICI
323 Rashodi za usluge

Pozicija rashodi za usluge smanjuje se za 1.000.000,00 kuna. Sredstva u iznosu od
1.000.000,00 kuna stavljaju se na poziciju

28895 DJECJU VRTIC SISAK STARI
AKTI\/NOST .dogradnj a vfüóa Pðelica
IZVOR 1. OPCI PRIHODI I PRIMICI
421 Gradevinski objekti

Obrazloi,enje: S ciljem osiguravanja prostora za tjelesnu i zdravstvenu kulturu za korisnike
Djeðjeg vrtióa Pðelica, predlaùe se osiguravanje sredstava u iznosu od 1.000.000,00 kuna.

2. 49106 SPORTSKO REKREACIJSKI CENTAR SISAK
Program 1005 PROGRAM JA\rNIH POTREBA U SPORTU
AKTI\TNOST A I OOO5 1 SPORTSKO REKREACIJSKA DJELATNOST
IZVOR I. OPÓI PRIHODI I PRIMICI
323 Rashodi za usluge

Pozicija Rashodi za usluge smanjuje se za 50.000,00 kuna. Sredstva u iznosu od 50.000,00
kuna stavljaju se na poziciju

Aktivnost SOCIJALNA SKRB-GRADSKI PROGRAMI
Izvor Opói prihodi i primici
3 Rashodi poslovanja
32Materyalni rashodi
381 Tekuóe donacije poveóava se za 50.000,00 kuna

Obrazloäenje: Sredstva zatektóe donacije unutar socijalne skrbi poveóavaju se za 50.000,00
kuna kako bi se osigurala dodatna sredstva za Skloni5tezaùene i djecu Zrtve obiteljskog nasilja.
Trenutno je za Skloni5te planirano 84.000,00 kuna, a ovim prijedlogom bi se poveé,ala na
134.000,00 kuna.

3. Program : Odrùavarle komunalne infrastrukture
Aktivnost A1 000 1 0 JA'\rNA RASVJETA
Izvor 4. PRIHODI ZA POSEBNE NAMJENE
4.3. Prihodi od komunalne namjene
323 Rashodi za usluge
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Pozicija Rashodi za usluge smanjuje se za 1.800.000,00 kuna. Sredstva u iznosu od
1.800.000,00 kuna stavljaju se na poziciju

Program: Gradnja Objekata
Kapitalni proj ekt Rekonstrukcij a Radniðke ulice
Izvor 4. PRIHODI ZA POSEBNE NAMJENE
4.3 Prihodi od komunalne naknade
421 Gr adevinski obj ekti

Obrazloùerye: S ciljem osiguravanja osnovne cestovne infrastrukture za stanovnike Gradske
ðetvrti Galdovo, predlaùe se osiguravanje sredstavazarekonstrukciju Radniðke ulice.

4. Aktivnost 4100017 RAZVOJ I UNAPREÐENJE TURIZMA
IZVOR 1. OPÓI PRIHODI I PRIMICI
381 Tekuóe donacije

Pozicqa Tekuóe donacije smanjuje se za 100.000,00 kuna. Sredstva u iznosu od 100.000,00
kuna stavljaju se na poziciju

Aktivnost SOCIJALNA SKRB-GRADSKI PROGRAMI
Izvor Opói prihodi o primici
3 rashodi poslovanja
32 materyalni rashodi
381 tekuóe donacije poveóava se za 100.000,00 kuna

Obrazloùenje: S ciljem osiguravanja subvencij e zaDjeöji vrtió sv. Marije Magdalene u Selima
koji upisuju djeca s podruðja Grada Siska, poveóava se pozicija zaiznos subvencije.

Sreóko Telar objasnio je da mu je izuzetno drago kada vidi da se u Proraðunu Grada Siska
spominje bilo koji projekt kojim se podiZe komunalni standard gradana Siska. Medutim, bio bi
sretan kada bi tome prethodilo da vidimo da su pozvani, prije svega, oni koji su izabrani u
vijeóa mjesnih odbora i gradskih ðetvrti koji zastupaju gradane s podruðja tih mjesnih odbora i
gradskih ðetvrti i koji najbolje znaju koje probleme imaju i koje prioritete bi htjeli vidjeti u
Proraðunu Grada Siska kako bi isti bili rije5eni. Na taj naðin, dobili bismo popis Zelja Sto bi
bilo manje podloZno razlléitim lobiranjima i politiðkim utjecajima, a ovisi o tome tko je bliZi
pojedinoj politiðkoj opciji i tko moZe pogurati pojedini projekt.
Culi smo da se u Galdovu spominje dosta pozicija koje treba rje5avati, anataj naðin ostala
podruðja su izostavljena.

U ime Kluba vijeónika Nove vizlje Siska, Marko Rafaj rekao je da, za razllku od prethodnih
govornika koji su ,,govorili iz glaveo', rekao je da óe proðitati kako nesto ne bi propustio.
Rekao je:

,,Po5tovane vijeónice i vijeónici Grada Siska, po5tovana gospodo gradonaðelnice, mi, ðlanovi
Nove vizije kao novi sudionici u politiðkom Zivotu Grada Siska, ponosni smo Sto moZemo
aktivno sudjelovati kako u radu Gradskog vijeóa, tako i svojim konkretnim odlukama utjecati
na standard na5ih gradana.
Proteklih mjeseci svjedoðili smo, a i danas, o bespotrebnim i kontraproduktivnim napadima na
predsjednika Gradskog vijeóa gdje se, pri tome, nisu birala sredstva kako ga i na koji naðin
oblatiti. I zato vama koji se nalazite s desne strane ove vijeónice, vama koji se kunete u Boga,
vjeru i obitelj i koji svoje jeftine politiðke poene poku5avate stvarati napadom na najsvetije, a
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to je obitelj , Lelim poruðiti da nas ovakvi napadi koji su orkestrirani i vodeni putem opskurnog
portala i opskurne radio stanice, ne mogu zastra5iti i pokolebati u na5im odlukama.
U ovom Vijeóu, Sonja, Bojan i ja sudjelujemo na naðin kako smatramo da je to najbolje zanaÉe
sugradane, ne vodeói se dnevnom politikom i poku5ajima da u ovom Vijeóu ostvarimo jeftine
politiöke poene kao neki od vas."
Zbogtoga, pozivamo vas da budete konkretni, da budete hrabri i da meni ili nama kaùete u lice
ono Sto mislite, vodeói pri tome raðuna o sljedeóem: odvjetnik sam s odvjetniðkim uredom
preko 20 godina i od 2012. godine do danas, a niti danas, nisam zastupao niti Grad Sisak, niti
bilo koje gradsko trgovaðko druStvo, niti ustanovu, nikada nitko me nije sprijeðio da iznesem
svoj stav iako sam tijekom svoje karijere zastupao najbliùe ðlanove obitelji nekih od vas koji
sjedite s desne strane. Je li tako vijeóniöe Kralj? Da su neki od vas pokuSavali s nama ostvariti
direktan kontakt, pri tome ùeleói prijeói u Novu viziju, ali smo se i tome oduprijeli. Je li tako
vijeóniðe Vlahov?
Svoju vijeóniðku naknadu, kao jedini u ovom sazivu Vijeóa, u potpunosti doniram jednoj majci
lavici koja nosi te5ku muku.
Vi, koji se kunete i pozivate na kaznene prijave, a niti sami ne znate u kojem stadiju se iste
nalaze.
Vi, koji se izmedu sebe niste dogovorili tko óe vas predstavljati.
Vi, koji ste u srcu desno, ali birate lijevo, vama ùelim reói jo5 da Sonja radi u Petrinji u
gradskom druStvu iako se svakodnevno na nju vr5i pritisak od strane osobe zakoju se zna da
pripada va5oj politiðkoj opciji, ona nije, a niti óe pokleknuti.
Bojan koji sa svojom privatnom tvrtkom radi poslove u svim gradovima Republike Hrvatske,
a niti jedan u Sisku, izloùenje najZe5óim i nepotrebnim napadima orkestriranim, kako sam
rekao, dolaze iz jednog opskurnog portala i radio stanice izakoje stoji novac biv5e Zupanice, a

sada okrivljenice.
Svi ovi napadi samo su nas ustrajali u na5oj odluci da podrZimo ovaj Proraöun koji se donosi u
okolnostima pandemije i svih utjecaja koja je ona imala na na5 grad kao i u okolnostima
godi5njice razomog potresa ðije katastrofalne posljedice stotine na5ih sugradana i danas

osjeóaju.
Stoga smo zbog potreba na5ih sugradana, s kojima smo svakodnevno komunicirali i u suradnji
s gradskim sluZbama u obliku amandmana, uputili gradonaöelnici poðetkom studenog
shvaóajuói kompleksnost situacije u kojoj se Grad nalazi i koji je suoðen s brojnim izazovima.
Mi, vijeónici Nove vizlje svjesni smo da je razina Proraðun zadana kategorija i da se ne mogu
sve Zelje plaó,ati i preuzeti obveze te nam je zadovoljstvo danas pred sobom imati Prijedlog
proraðuna Grada Siska za 2022. godinu u kojem su prihvaóene gotovo sve na5e sugestije i
prijedlozi u okviru moguóeg.
Medu projektima koje smo ubacili u Proraðun izdvojiti óemo sljedeóe:
-realizaclja projekta unapredenja komunalne infrastrukture u Ulici Grge Tu5kana, u
Neretvanskoj ulici, Odvojku Petrinjske ulice te na dionici Palanjek-Mahovo kao i
rekonstrukcij a autobusnog staj ali5ta u Galdovaðkoj ulici.
Ukupna vrijednost ovih projekata je gotovo 2 milijuna kuna i znaöajno utjeðe na kvalitetu
ùivota nas Si5ðana.
Osim toga, poðetkom2022. godine, pokreóe se jo5 jedan projekt na inicijativu nas v4eónlkaiz
Nove vizije, a to je ,,Sisaðki poduzetnik" koji sadríi niz mjera i subvencija koje se odnose na
sisaðke obrtnike i poduzetnike kako bismo i ovim konkretnim mjerama podignuli standard
na5im sugtadanima.
S obzirom da je Proraðun u cjelini napravljen tako da unaprijedi kvalitetu ùivota u gradu, za
najveói broj na5ih sugradana, vijeónici Nove vizijepodrùat óe Prijedlog proraðuna Grada Siska
2a2022. godinu.
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I svima vama u ovom saziw Gradskog vijeóa, gospodi gradonaðelnici posebno, na5im
sugradanima, jasno i glasno kaùem da óemo voditi brigu o totalnom ispunjenju svih ovih
obveza iz Proraðuna za 2022. godinu i da óemo posebnu pozornost dati na provedbu na5ih
amandmana i projekata te da óemo i najmanje odstupanje od ovog plana Proraðuna i svih
zadanihprojekatarezultiratinaðimsankcijama.
Zal<raj, vijeónik je pozvao sve vijeónike da podrZe Prijedlog proraðuna kao takav jer, do sada
su sve odluke u Gradskom vijeóu donesene jednoglasno te da damo Sansu da na5 Sisak konaðno
krene naprijed, a ne da mi vijeónici budemo sami sebi suci.

Zoran Sertió istaknuo je da mu je, kao novoizabranom vijeóniku, bila ðast sudjelovati u
mehanizmima izrade i dono5enja najvaùnijeg dokumenta Grada Siska, odnosno Proraðuna
Grada Siska.
Kao nezavisni gradski vijeónik, rekao je da zastupa interese svih stanovnika Grada Siska jer su
ga birali Si5ðani iz svih dijelova gradabez ruzlike, a paùnju u ovom Proraðunu óe usmjeriti
najprije prema prigradskim naseljima u kojima je komunalna izgradenost ipak ne5to manja
kvalitetom nego u gradskim ðetvrtima.
Stoga je predloZio dva amandmana koja óe pobolj5ati kvalitetu ùivota stanovnika Komareva i
Madùara:

1. Iz sredstava malih komunalnih akcija da se uredi igrali5te preko puta Osnovne Skole Ivana
Antolðióa u Komarevu.
Potrebna je ograda i nova oprema u obliku golova kako bi sva djeca mogla na njemu igrati
nogomet i baviti se sportom bez ikakvog straha od utjecaja drùavne prometnice koja se nalazí
uz igraliðte.
2. Predlaùe se da u naselju Madi,ari iz sredstava malih komunalnih akcija, nakon Sto je
gradonaðelnica omoguéLla izgradnju kapele sv. Martina, uredi okoli5 oko kapele jer je taj
prostor sredi5te druStvenog ùivota naselja, a pokraj je i Dobrovoljno vatrogasno druStvo i
trgovina tako da óe uredenje tog prostorapodrùati svi stanovniciMadùara.

Na kraju, rekao je da óe tijekom svog vijeóniðkog mandata imati konkretne prijedloge za
pobolj5anje sustava stipendiranja na naðin da se dodatno i posebno boduju studenti po kriteriju
izvrsnosti, a svoj prijedlog ée iznijeti pred objavu sljedeóeg javnog poziva te da podräava
Prijedlog proraðuna Grada Siska za 2022. godinu i, svakako, glasati za taj Prijedlog.

Bojan Dadasovió rekao je da, buduói su svi njegovi amandmani vezani uz Galdovo, a to je
kvart u kojem je kao autsajder pobijedio naizbonma i koje je definitivno najzapu5teniji gradski
kvart jer je HDZ-ovapolitika uvijek kaùnjavalataj kvart. Medutim, sada imamo situaciju da, u
sljedeóoj godini, konaðno kreóemo s izgradnjom Skole, izgradnjom i rekonstrukcijom ulica,
uredenjem druStvenog doma, rekao je da nema izbora i mora podrùati takav Proraðun jer ne
Zivi od politike i tako mu je svejedno koliko dugo óe biti predsjednik Gradskog vijeóa.
Cilj mu je tamo gdje je pobijedio i dobio preko 40 Yo glasova, u Galdovu i ostalim kvartovima,
da se projekti i realiziqu.
Istaknuo je kako je dobio ðvrsta jamstva gradonaðelnice da óe tako biti i da óe se projekti
realizirati i kada se sve to uraðuna, govorimo o oko 50 milijuna kuna.
Galdovo je profitiralo i dobitnik je ProraðunaGrada Siska 2a2022. godinu.

Darjan Vlahov, najprije je istaknuo da je dugo drZao ploðicu koja se odnosi na povredu
Poslovnika, ali mu predsjednik nije dao rijeõ te je rekao kako óe predloZiti amandman zakoji
se nada da óe biti usvojen.
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Rekao je da je vijeónik Marko Rafaj svoju raspravu ðitao kako ne bi ne5to zaboravio pa je i on
ponio papir kako ne bi ispao glup.
Utwdio je kako je Marko Rafaj rekao da mu treba reói u lice pa mu je rekao u lice dalaùe.
Rekao je da je SDP u Sisku na vlasti posljednjih devet godina, odnosno SDP-ova veóina pa
odakle onda ta zapu5tenost Galdova? Ta zapu5tenost je bila u jednom razdoblju pa je ta
zapu5tenost, u jednom trenutku preskoöila svoje postojanJe, a onda je dolaskom Bojana
Dadasovióa prestala ili je Galdovo zapuSteno devet godina otkako je na vlasti SDP?

Bojan Dadasovió odwatio je da se zna tko je u to vrijeme bio predsjednik Vijeóa Mjesnog
odbora Galdovo.

Darjan Vlahov objasnio je da predsjednici Vijeóa mjesnih odbora i gradskih ðetvrti ne predlaZu
niti izglasavaju Proraðun.
Ako i5ta moZemo reói o Proraðunu je da svi priðaju, ali nitko ne bi ni5ta rekao o Proraðunu.
Imamo prihod od poreza 92 milijuna kuna. Na aktualnom satu smo öuli da mi koji smo bili
skeptiðni na pro5logodi5nji prihod od poreza i da lajemo na mjesec, na planirani iznos od 85
milijuna kuna koji se odnosi na 2021. godinu, koji to nagli prihod oðekujemo za vi5e od 7
milijuna kuna da óe se dogoditi u ovom Gradu, odnosno koji óe to porezi nama porasti za 7
milijuna kuna? To je Proraðun. Radi se o novcima i o tome na Sto se novci tro5e, a ne radi se

ovdje o emocionalnim izljevima i povijesnim priðama.

Nakon provedene rasprave, gradonaðelnica kao predlagateljica Proraðuna Grada Siska 2a2022.
godinu se oðitovala o predloZenim amandmanima:

Opóe, a ne pojedinaðno dobro, poðetak i kraj je svakog njezinog razmi5ljanja te moli podr5ku
svih vijeónika kod izglasavarya Proraðuna Grada Siska 2a2022. godinu, odnosno podr5ku 22
vij eónika izabr anih od strane S i 5õana.

Nitko od nas ne moZe reói da nas je bilo 5to pripremilo na ovo Sto nam se dogodilo i Sto smo
doðekali i doZivjeli u2020. godini vezano uz Covid mjere i katastrofalni potres.
Nastojimo ublaùitite posljedice na5im sugradanima i gospodarstvenicima Sto smo omoguóavali
razlië,itim rastereóenjima i financijskom pomoói.
U 2021. godini, ukupan iznos svih direktnih rastereóenja iznosi 26 mlh¡na kuna u koji se ne
raðuna 20 milijuna kuna pomoói od drùave veó su to sredstva direktno iz Proraðuna Grada
Siska.
Pozvalaje sve vijeónike kojima su u interesu potrebe gradana i obnova grada daleko ispred
stranðarenjaiHDZ-njarenjadapodrùe Prijedlog proraðuna Grada Siska 2a2022. godinu.
Sto se tiðe amandmana, rekla je da prihvaóa sve amandmane Nove vizíje i amandmane
nezavisnog vijeónika Zorana Sertióa te odbija sve amandmane Kluba vijeónika HDZ-a, HSLS-
a i HKS-a. Posebno je smatrala gadljivim da vijeónik Skupðtine Sisaðko-moslavaðke Tomislav
Ikalj koji je vrlo blizak Zupanu i Zupanijskoj vlasti, predlaZe da mi poveóamo sredstva za
SkloniSte zaùene u situaciji kada Sisaðko-moslavaðkah,tpanlja smanjuje sredstva za SkloniSte
za ùene, to govori voditeljica tog Skloni5ta.

l. Za 1. amandman Kluba vijeónika HDZ-a, HSLS-a i HKS-a glasovalo je 8 vijeónika:
Tomislav Krulj, Tomislav Matlekovió, Sanja Miokovió, Tihomir Posavec, Ljiljana Slunjski,
Ivica Sipu5, Vesna Stengl i Darjan Vlahov te amandman nije usvojen.

2. Za 2. amandman Kluba vijeónika HDZ-a, HSLS-a i HKS-a glasovalo je 8 vijeónika:
Tomislav Kralj, Tomislav Matlekovió, Sanja Miokovió, Tihomir Posavec, Ljiljana Slunjski,
Ivica Sipu5, Vesna Stengl i Darjan Vlahov te amandman nije usvojen.
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3. Za 3. amandman Kluba vijeónika HDZ-a, HSLS-a i HKS-a glasovalo je 9 vijeónika:
Tomislav Kralj, Tomislav Matlekovió, Sanja Miokovió, Tihomir Posavec, Ljiljana Slunjski,
Ivica Sipu5, Vesna Stengl, Sreóko Telar i Darjan Vlahov te amandman nije usvojen.

4. Za 4. amandman Kluba vijeónika HDZ-a, HSLS-a i HKS-a glasovalo je 9 vijeónika:
Tomislav Kralj, Tomislav Matlekovió, Sanja Miokovió, Tihomir Posavec, Ljiljana Slunjski,
Ivica Sipu5, Vesna Stengl, Sreóko Telar i Darjan Vlahov te amandman nije usvojen.

a) S 13 glasova za, 8 glasova protiv, Tomislava (l.ralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje
Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Ivice Sipu5a, Vesne Stengl i Darjana Vlahova
te 1 glasom stzdrùanim, Sreóka Telara, donesen je

PRORAðUN
Grada Siska 2a2022. godinu i projekcije Proraðunazarazdoblje2023.-2024. godine

b) Ispred Kluba vijeónika HDZ-a, HSLS-a i HKS-a, predsjednik Tomislav Kralj, predloZio je
sljedeóe amandmane na Prijedlog odluke o izvr5avanju ProraõunaGrada Siska 2a2022. godinu:

1. U ðlanku 25. dodaje se stavak 2. Prijedloga i glasi:

,,Ako je iznos pozajmice veói od 1.000.000,00 kuna fiedan milijun kuna), Odluku o pozajmici
donosi Gradsko vijeóe."

Obrazloi,enje: Ovakav prijedlog imaza cilj bolju kontrolu nad proraðunskim sredstvima.

2. U ðlanku 33. dodaje se stavak 3. Prijedloga i glasi:

,,Odluku o kratkoroðnom zaduùivanju Grada Siska donosi Gradsko vijeóe."

Obrazloùetje: Ovakav prijedlog ima za cilj omoguóiti kontrolu nad kratkoroðnim
zaduävanlem Grada Siska, obzirom da ðlankom nije definirano tko donosi Odluku o
kratkoroðnom zaduZivanj u.

Zal. amandman Kluba vijeónika HDZ-a, HSLS-a i HKS-a glasovalo je 8 vijeónika: Tomislav
Kralj, Tomislav Matlekovió, Sanja Miokovió, Tihomir Posavec, Ljlljanaslunjski, Ivica Sipu5,
Vesna Stengl rDarjan Vlahov te amandman nije usvojen.

Za2. amandman Kluba vijeénika HDZ-a, HSLS-a i HKS-a glasovalo je 9 vijeónika: Tomislav
Kralj, Tomislav Matlekovió, Sarya Miokovió, Tihomir Posavec, Ljiljana Slunjski, Ivica Sipu5,

Vesna Stengl, Sreóko Telar i Darjan Vlahov te amandman nije usvojen.

S 13 glasovaza,S glasovaprotiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió,
Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Ivice Sipu5a, Vesne Stengl i Darjana Vlahova te I
glasom suzdrùarim, Sreóka T eIara, donesena j e

ODLUKA
o izvrSavanju Proraðuna Grada Siska 2a2022. godinu

c) S 13 glasova za, 8 glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje
Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Ivice Sipu5a, Vesne Stengl i Darjana Vlahova
te 1 glasom suzdrùanim, Sreóka Telara, donesen je
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PROGRAM
odråavanja komunalne infrastrukture u Gradu Sisku a2022. godini

d) S 21 glasom za, niíta glasova protiv i 1 glasom suzdrùanim. Sreóka Telara, donesen je

PROGRAM
gradenja objekata i uredaja komunalne infrastrukture na podruõju Grada Siska za

2022. godinu

e) S l3 glasova za,n73ta glasova protiv i 9 glasova suzdrùanih, TomislavaKralja, Tomislava
Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Ivice Sipu5a, Vesne
Stengl, Darjana Vlahova i Sreóka Telara, donesen je

PROGRAM
kori5tenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemlji5tem u vlasniStvu

Republike Hrvatske na podruðju Grada Siska 2a2022. godinu

Ð S 13 glasova za, n1Éta glasova protiv i 9 glasova suzdrZanih, Tomislava Kralja, Tomislava
Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Ivice Sipu5a, Vesne
Stengl, Darjana Vlahova i Sreóka Telara, donesen je

PROGRAM
utro5ka sredstava Sumskog doprinosa 2a2022. godinu

g) Jednoglasno s 22 glasaza, donesenje

PROGRAM
javnih potreba u Skolstvu Grada Siska ru2022. godini

h) Jednoglasno s 22 glasaza, donesenje

PROGRAM
javnih potreba za civilno dru5tvo, branitelje i mlade Grada Siska u2022. godini

i) S 13 glasova za, 8 glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje
Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Ivice Sipuða, Vesne Stengl i Darjana Vlahova
te 1 glasom suzdrùanim. Sreóka T elara, donesen je

PROGRAM
javnih potreba u sportu Grada Siska u2022. godini

j) Jednoglasno s 22 glasaza,donesen je

PROGRAM
javnih potreba u tehniõkoj kulturi Grada Siska u2022. godini

k) S 13 glasova za,niíta glasova protiv i 9 glasova stzdrùarih, Tomislava Kralja, Tomislava
Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Ivice Sipu5a, Vesne
Stengl, DarjanaVlahova i Sreóka Telara donesen je
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PROGRAM
javnih potreba u kulturi Grada Siska u2022. godini

l) S 2l glasom za, niÉta glasova protiv i jednim glasom suzdrZanim, Bojana Dadasovióa,
donesen je

PROGRAM
javnih potreba u predSkolskom odgoju Grada Siska u2022. godini

m) Sa 14 glasova za, nlíta glasova protiv i 8 glasova suzdrù.anih, Tomislava Kralja, Tomislava
Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Ivice Sipu5a, Vesne
Stengl i Darjana Vlahova, donesen je

PROGRAM
javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Siska u2022. godini

TOðKA 6.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Silvije MuZek, sa 14 glasova za, 8 glasova protiv,
Tomislava Krafja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane
Slunjski, Ivice Sipu5a, Vesne Stengl i Darjana Vlahova te ni5ta glasova suzdrZanih, donesena
je

ODLUKA
o kratkoroðnom zaduäenju Grada Siska

TOðKA 7.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Silvije MuZek, sa 14 glasova za, 8 glasova protiv,
Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane
Slunjski, Ivice Sipu5a, Vesne Stengl i Darjana Vlahova te ni5ta glasova suzdrZanih, donesena
je

ODLUKA
o davanju suglasnosti trgovaõkom dru5tvu Komunalac Sisak d.o.o. Sisak za kreditno

zaduäenje kod OTP banke d.d. Hrvatska

TOðKA s.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Silvije MuZek, jednoglasno s22 glasaza, donesena je

ODLUKA
o pokretanju postupkaurade provedbenih akata Strategije razvoja urbanog podruðja

Sisak

TOðKA 9.
Nakon uvodnog usmenog obrazloäerya Maje Del-Vechio, jednoglasno s 22 glasa za, donesena
je

ODLUKA
o produljenju trajanja Razvojne strategije Grada Siska 2015.-2020,
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TOCKA 10.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Maje Del-Vechio, Darjan Vlahov je upitao koji su
gospodarski subjekti na podruðju Grada Siska na koje se odnosi Prijedlog odluke o izmjeni i
dopuni Odluke o komunalnoj naknadi?

Kristina Ikió Baniðek objasnila je da se radi o gospodarskom subjektu kojem je biv5i premijer
Ivo Sanader primanjem mita, o ðemu postoji pravomoóna sudska presuda, omoguóio stjecanje
natpoloviðne veóine vlasni5tva u INI, a koji sada gasi i rastavlja pogone, otpuðta radnike i
zatvaraRafineriju. Sada smo primorani, kako ne bismo imali veliki jazuProraöunu za sljedeóu
godinu, iznaói kvalitetniji naðin naplate komunalne naknade jer óe Madari svu hrvatsku naftu
s prirodnim padom iz StruSca slijevati u naftne spremnike u Sisku otpremiti, Sto im je HDZ
jednako tako omoguóio, naftovodom u Madarsku, a u Sisku nisu napravili ni solarnu elektranu,
ni bioelektranu, a ni logistiðki centar jer jetoHDZ omoguóio.

Jednoglasno s 22 glasa za, donesena je

ODLUKA
o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnoj naknadi

Predsjednik je za sljedeóe dvije toðke dnevnog reda objedinio uvodna usmena obrazloùenja i
raspravu.

TOðKA rr.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Maje Del-Vechio, s 13 glasova za, 8 glasova protiv,
Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane
Slunjski, Ivice Sipu5a, Vesne Stengl i Darjana Vlahova te jednim glasom suzdrùanim" Sreóka
Telara, donesen je

ZAKLJUCAK
o usvajanju lzvje5óa o izvr5enju Programa odräavanja komunalne infrastrukture u

Gradu Sisku u2020. godini

TOðKA 12.
S 13 glasovaza, S glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió,
Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Ivice Sipuða, Vesne Stengl i Darjana Vlahova te jednim
glasom suzdrùarim, Sreóka Telara, donesen je

ZAKLJUðAK
o usvajanju lzvje5óa o izvrSenju Programa gradenja objekata i uredaja komunalne

infrastrukture na podruðju Grada Siska 2a2020. godinu

TOðKA 13.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Maje Del-Vechio, Tomislav lkalj je u ime kluba
vijeónika HDZ-a, HSLS-a i HKS-a podnio sljedeói amandman:

U ðlanku l. mijenja se stavak 2. Prijedloga i glasi:

,, Obveznici plaó,anja komunalne naknade za stambeni i/ili poslovni prostor i gradevinsko
zemlji5te koje sluZi obavljanju poslovne djelatnosti te poslovni prostor koji se ne koristi, a za
koji je struðnjak zabrnt procjenu o5teóenja utvrdio da je zbogvi5e sile-potresa
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-Neuporabljiv (crvena naljepnica), oslobodit óe se u potpunosti obveze plaóanja komunalne
naknade dok se status objekta ne promijeni u uporabljiv (zelena naljepnica)
Privremeno neuporabljiv (iuta naljepnica), oslobodit óe se u potpunosti obveze plaé,anja
komunalne naknade dok se stafus objekta ne promijeni u uporabljiv (zelena naljepnica)"

Obrazloùenje: Ovakav prijedlog imaza cilj olak5ati obveznicima plaóanja komunalne naknade
situaciju u kojoj su se na5li uslijed pandemije virusa COVID-19 i potresa koji je pogodio grad
Sisak 29. 12 .2020. godine.

Predlagateljica Prijedloga odluke, Kristina Ikió Baniðek oðitovala se o prethodnom
amandmanu rekav5i kako je fascinantno da ne razlikuju cryene i ùute, odnosno razlikujete ih
kada Vlada Republike Hrvatske treba subvencionirati najam stanova, ali ne razlikujete kada se

Grad Sisak treba odreói svojih prihoda.
Neki vlasnici objekata oznaöenih od Zutim naljepnicama su, u meduvremenu, osposobili
objekte i posluju pa smo izradili ovakav prijedlog u potpunosti svjesni svih situacija buduói je
za svako oslobodenje koje smo zaprimili u ovoj godini, osobno podnio korisnik prostora i
potkrijepio fotografijama, na5a komisija je oti5la na lice mjesta.
Amandman se ne prihvaóa.

Za prethodni amandman glasovalo je 8 vijeónika: Tomislav Matlekovió, Sanja Miokovió,
Tihomir Posavec, Ljiljana Slunjski, Ivica Sipu5, Vesna Stengl i Darjan Vlahov te amandman
nije usvojen.

Jednoglasno s 22 glasaza, donesenaje

ODLUKA
o izmjeni Odluke o oslobailanju od obveze plaéanja komunalne naknade za poslovni

prostor i gradevinsko zemlji5te koje sluúiza obavljanje poslovne djelatnosti za vrijeme
trajanja epidemije COVID-l9 virusom te uslijed progla5enja katastrofe uzrokovane

potresom

Nakon prethodne toðke, predsjednik je zakazao pauztlPauzaje poðela u I4,I5 sati, a zavrSila
je u 14,55 sati.

Utvrduje se da je nakon pavze sjednici nazoóan 21 vijeónik jer je sjednicu napustio vijeónik
Darjan Vlahov te se mogu donositi pravovaljane odluke.

TOðKA 14.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Maje Del-Vechio, predsjednik je objedinio raspravu po
obje podtoðke.

a) S 13 glasova za, 7 glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje
Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Ivice Sipuða i Vesne Stengl te jednim glasom
svzdrùanim. Sreóka Telara, donesena je

ODLUKA
o izboru najpovoljnijih ponuda na natjeðajazazakup poljoprivrednog zemlji5ta na rok

od25 godina u vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruõju Grada Siska
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b) S 13 glasova za, 7 glasova protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje
Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Ivice Sipu5a i Vesne Stengl te jednim glasom
suzdrùanim. Sreóka Telara, donesena je

ODLUKA
o izboru najpovoljnijih ponuda na natjeðaja za zakup poljoprivrednog zemljiðta na rok

od 5 godina u vlasniStvu Republike Hrvatske na podruðju Grada Siska

TOCKA 15.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Nikoline Bijelió, jednoglasno s 21 glasom za, donesena
je

ODLUKA
o pokretanju postupka zasebnog stavljanja izvan snage Urbanistiðkog plana urerlenja

,rStari grad Sisakoo u Sisku

TOðKA 16.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Nikoline Bijelió, sa 14 glasova z\ 7 glasova protiv,
Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane
Slunjski, Ivice SipuSa i Vesne Stengl i ni5ta glasova suzdrùanih, donesen je

ZAKLJUðAK
o usvajanju lzvje5óa o stanju u prostoru na podruðju Grada Siska za razdoblje od20l7.

do 2020. godine

TOCKA 17.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Gordane KarapandùaPnca, s 13 glasova za,'/ glasova
protiv, Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca,
Ljiljane Slunjski, Ivice Sipu5a i Vesne Stengl i jednim glasom suzdrZanim, Sreóka Telara,
donesen je

ZAKLJUðAK
o prihvaéanju polugodi5njeg Izvje5óa o radu gradonaõelnice za razdoblje sijeðanjlipanj

2021. godine

TOCKA 18.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Gordane KarapandùaPnca,jednoglasno s 2l glasom
za, donesenaje

o izmjeni odluke 
""-TriTffirnju 

nekretninama

TOCKA 19.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùen1a Gordane Karapandùa Prica, Kristina Ikió Baniðek
podnijela je sljedeói pisani amandman na Prijedlog odluke o izmjeni odluke o poveóanju iznosa
sredstava zafinancfuanje djelatnosti vatrogastva u 2021. godini u Gradu Sisku:

Ölanak 2. mijenlase i glasi:

JJ



,,Za frnarrciranje redovite djelatnosti Javne vatrogasne postrojbe Grada Siska u 2021. godini,
iznos od 9.35I.832,00 kuna poveóava se za iznos od 2.188.881,00 kuna i ukupno iznosi
11.540.713,00 kunu.
Za ftnanciranje Vatrogasne zajednice Grada Siska u 202I. godini osigurana su sredstva u
iznosu od 752.888,00 kuna i sredstva zavatrogasnu opremu za dobrovoljna vatrogasna druStva
u iznosu od 450.000,00 kuna, Sto ukupno iznosi 1.202.888,00 kuna.
Grad Sisak duZan je zafrnatckanje Vatrogasne zajednice Grada Siska u2021. godini osigurati
iznos od I.025.872,32 kune, a isti je poveóan za 177.015,68 kuna, 5to ukupno iznosi
1.202.888,00 kuna."

Obrazloùenje:
Po upuóivanju Prijedloga odluke o izmjeni Odluke o poveóanju iznosa sredstava zafrnanciranje
djelatnosti vatrogastva u2021. godini u Gradu Sisku, Prijedlogom izmjenai dopuna Proraðuna
Grada Siska za 2021. godinu doðlo je do promjene proraðunske stavke koja se odnosi na
izgradnju vatrogasnog doma DVD-a Topolovac i poveóanja iznosa sredstava za financiranle
redovite djelatnosti javne vatrogasne postrojbe Grada Siska u2021. godini.
Slijedom navedenog predlaùe se amandman o kojem se ne glasuje veó postaje sastavnim
dijelom prijedloga akta jer ga je predloZio predlagatelj.

Jednoglasno s 2l glasom za, donesenaje

ODLUKA
o izmjeni Odluke o poveóanju iznosa sredstava za fÌnanciranje djelatnosti vatrogastva u

2021. godini u Gradu Sisku

TOCKA 20.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùen1a Gordane Karapand1a Prica, jednoglasno s 21 glasom
za, donesenje

PROGRAM
javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske sluäbe spaSavanja Stanice

Novska na podruðju Grada Siska 2a2022. godinu

TOCKA 21.
Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Gordane Karapandùa Prica, jednoglasno s 21 glasom
za, donesenaje

ODLUKA
o donoSenju Plana djelovanja Grada Siska u podruðju prirodnih nepogoda 2a2022.

godinu

TOCKA 22.
Predsjednik je utwdio da objedinjuje uvodna usmena obrazloùerya i raspravu o sljedeóim
dvjema toðkama dnevnog reda.

Nakon uvodnog usmenog obrazloùerya Gordane Karapandùa Prica, jednoglasno s 2l glasom
za, donesenaje
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ODLUKA
o izmjenama i dopuni Odluke o redovitom godi5njem financiranju politiðkih stranaka

zastupljenih u Gradskom vijeóu Grada Siska

TOCKA 23.
Jednoglasno s 2l glasom za, donesenaje

ODLUKA
o osiguravanju sredstava za redovito godi5nje financiranje politiðkih stranaka i

nezavisnih vijeónika u Gradskom vijeéu Grada Siska 2a2022. godinu

TOðKA 24.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Gordane Karapandùa Prica, jednoglasno s 21 glasom
za, donesenje

ZAKLJUðAK
o usvajanju lzvje5óa 2a2020. godinu o provodenju Akcijskog plana Grada Siska za

provedbu Nacionalne strategije za ukljuðivanje Roma za razdoblje 2018.-2020. godine

TOCKA 25.
Predsjednik je utvrdio da objedinjuje uvodna usmena obrazloùenja i raspravu o sljedeóim
dvjema toökama dnevnog reda.

Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Gordane Karapandùa Prica, jednoglasno s 2l glasom
za, donesenaje

ODLUKA
o izmjeni Odluke o naðinu financiranja vijeéa nacionalnih manjina i predstavnika

nacionalnih manjina u Gradu Sisku za202l. godinu

roÕKA 26.
Jednoglasno s 21 glasom za, donesenaje

ODLUKA
o naðinu financiranja vijeóa nacionalnih manjina i predstavnika nacionalnih manjina u

Gradu Sisku 2a2022. godinu

TOðKA 27.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùerya Gorana Grguraöa, s 13 glasova za, 7 glasova protiv,
Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane
Slunjski, Ivice Sipu5a i Vesne Stengl i jednim glasom suzdrZanim, Sreóka Telara, doneseno je

RJESENJE
o imenovanju ðlanova Upravnog vijeóa Doma kulture Kristalna kocka vedrine

TOðKA 2s.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùen1a Gorana Grguraða, s 12 glasova za,7 glasova protiv,
Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane
Slunjski, Ivice Sipu5a i Vesne Stengl te 2 glasa suzdrùana, Bojana Dadasovióa i Sreóka Telara,
doneseno je
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RJESENJE
o imenovanju ravnateljice Narodne knjiänice i ðitaonice Vlado Gotovac Sisak

TOCKA 29.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùerya Gordane KarapandùaPnca,jednoglasno s 21 glasom
za, donesenaje

ODLUKA
o subvencioniranju stambenog zbrinjavanja mladih obitelji na podruðju Grada Siska

4. sjednica Gradskog vijeóa Grada Siska je zavrÉenau 15 sati i 30 minuta.

ZAPISNIðAR PROCELNICA PREDSJEDNIK

Silvio Baljak Gordana Karapandäa Prica Bojan Dadasovió
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